
 
 

КРОПИВНИЦЬКА  МІСЬКА  РАДА  

 

П Р О Т О К О Л   №  36 

двадцять шостого засідання дев’ятої сесії Кропивницької  

міської ради восьмого скликання 

 

від 24 жовтня 2024 року  м. Кропивницький 

 

Під час засідання здійснювалась онлайн-трансляція. 

 

Колюка О.С., секретар міської ради: 

Доброго дня, шановні депутати, депутатки, присутні! 

Прошу зайняти робочі місця у сесійній залі. 

 

Шановні колеги, колежанки! 

Прошу зареєструватися. 

 

Проходить реєстрація депутатів/депутаток міської ради за допомогою 

електронної системи голосування ‟Рада-В”. 

 

Шановні депутати, депутатки! 

На двадцять шосте засідання дев’ятої сесії міської ради прибуло та 

зареєструвалося 22 депутата, депутатки. Відсутні 21. Кворум, необхідний для 

початку проведення засідання сесії, є.  

Розпочинаємо роботу. 

 

Депутати, депутатки та присутні вшанували хвилиною мовчання 

пам'ять загиблих кропивничан: старшого солдата Голода Олександра 

Олеговича, солдата Пустильнікова Олександра Володимировича, та всіх 

українських захисників, захисниць, мирних співгромадян, які стали жертвами 

російсько-української війни. 

 

Відповідно до вимог Регламенту міської ради секретар міської ради 

надав слово громадянину міста Орєшкову Геннадію Миколайовичу, який 

записався на виступ.  
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Орєшков Г.М. висловив зауваження щодо відсутності з боку депутатів, 

депутаток контролю за роботою виконавчих органів міської ради. Порушив 

питання щодо адміністрування послуги з управління побутовими відходами. 

Запропонував депутатам, депутаткам, як представникам міської 

територіальної громади, враховувати інтереси та мати дозвіл від громади 

на прийняття тих чи інших рішень міської ради. 

Звернувся до керівника Кропивницької окружної прокуратури 

Кіровоградської області Рубана В.В. з проханням перевірити, чи враховані 

інтереси міської територіальної громади у рішеннях, прийнятих міською 

радою. 

 

Колюка О.С.: 

Шановні депутати, депутатки! 

У роботі двадцять шостого засідання дев’ятої сесії міської ради беруть 

участь:  

заступники міського голови з питань діяльності виконавчих органів ради: 

Мосін О.В., Вергун О.С.; 

Балакірєва С.М. – керуючий справами виконавчого комітету міської ради; 

Закаблуковський В.О. – голова Фортечної районної у місті 

Кропивницькому ради; 

Марченко Л.М. – староста Новенського старостинського округу; 

Рубан В.В. – керівник Кропивницької окружної прокуратури 

Кіровоградської області. 

Член робочої президії, голова постійної комісії міської ради з питань 

бюджету та податкової політики, Бірець Дмитро Миколайович – на робочому 

місці. 

 

Шановні колеги, колежанки! 

Згідно зі статтею 32 Регламенту Кропивницької міської ради восьмого 

скликання депутатські запитання, заяви і оголошення оголошуються 

депутатами на початку будь-якого пленарного засідання сесії. 

Якщо такі є, прошу оголосити.  

 

Колтунова К.С., депутатка міської ради (фракція політичної партії 

‟Пропозиція”, співголова депутатської групи ‟Міжфракційне депутатське 

об’єднання ‟РІВНІ МОЖЛИВОСТІ”), поінформувала, що кожного року,  

09 листопада, в Україні традиційно відзначався День української писемності 

та мови. Торік дата свята змінилася – Україна відзначатиме День української 

писемності та мови 27 жовтня. Запросила присутніх  

25 жовтня 2024 року об 11.00 долучитися до написання Всеукраїнського 

радіодиктанту національної єдності. Відзначила, що для диктанту обрано 

текст української письменниці Оксани Забужко, який 

читатиме поет та військовий Павло Вишебаба. Пояснила, де саме звучатиме 

диктант та як можна долучитися до його написання.  
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Проанонсувала проведення засідання Консультативної ради з питань 

розвитку та функціонування української мови при Кіровоградській обласній 

військовій адміністрації, де будуть представлені результати соціологічного 

опитування щодо мовної ситуації на Кіровоградщині та експертні висновки 

стосовно актуальності подальших дій та необхідності системних кроків в 

питанні утвердження української мови. 

 

Чередніченко Н.Ю., депутатка міської ради (фракція політичної партії 

‟Пропозиція”, членкиня депутатської групи ‟Міжфракційне депутатське 

об’єднання ‟РІВНІ МОЖЛИВОСТІ”), як голова постійної комісії з питань 

охорони здоров'я, освіти, соціальної політики, культури та спорту пояснила, 

що результати соціологічного опитування щодо мовної ситуації на 

Кіровоградщині свідчать про те, що Кропивницька міська територіальна 

громада не стоїть осторонь мовного питання, але існують й проблемні 

моменти, пов’язані з використанням мови, які треба вирішувати. 

Поінформувала, що комісією обговорювалося питання щодо необхідності 

створення міської програми розвитку та функціонування української мови у 

Кропивницькій міській територіальній громаді. Запропонувала розпочати цей 

процес.  

 

Шамардіна К.О., депутатка міської ради (фракція Політичної партії 

‟Рідне місто”, співголова депутатської групи ‟Міжфракційне депутатське 

об’єднання ‟РІВНІ МОЖЛИВОСТІ”), підтримала ініціативу щодо 

необхідності створення міської програми розвитку та функціонування 

української мови у Кропивницькій міській територіальній громаді. 

 

Ковальова-Алокілі О.А., депутатка міської ради (голова фракції 

ПОЛІТИЧНОЇ ПАРТІЇ ‟СЛУГА НАРОДУ”, членкиня депутатської групи 

‟Міжфракційне депутатське об’єднання ‟Рівні можливості”), підтримала 

виступи депутаток Колтунової К.С., Чередніченко Н.Ю., Шамардіної К.О. 

Висловила побажання щодо інформування депутатів/депутаток про 

виконання депутатських запитів на електронні скриньки. Звернулась до 

виконавчих органів міської ради з проханням підготувати інформацію щодо 

виконання депутатських запитів депутатів/депутаток міської ради за 

останні три роки та надіслати на електронні скриньки депутатів. 

 

Колюка О.С.: 

Добре, Ольго Андріївно! 

Чи будуть ще запитання, заяви і оголошення? Немає. 

 

Шановні колеги, колежанки! 

Сьогодні відбудеться засідання Конгресу місцевих та регіональних влад 

при Президентові України, де розглядатимуться важливі питання, в тому числі 

військово-політичного характеру. За результатами засідання Конгресу нам 
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необхідно буде у вівторок, 29 жовтня 2024 року, провести пленарне засідання 

сесії. Прошу врахувати цю інформацію у робочих графіках.  

 

Нагадав про алгоритм дій у разі звукового сигналу ‟повітряна тривога”. 

 

Вам розданий перелік додаткових питань до порядку денного дев’ятої 

сесії (двадцять шосте засідання). Він складається з 40 загальних та 56 питань 

щодо регулювання земельних відносин. Питання розглянуті та погоджені 

виконавчим комітетом, постійними комісіями. 

Вчора, на погоджувальній раді секретаря міської ради з керівниками 

депутатських фракцій, груп, головами постійних комісій було запропоновано 

включити до проєкту порядку денного ще два додаткових питання: 

‟Про внесення змін до рішення Кропивницької міської ради  

від 04 лютого 2022 року № 1097 ‟Про затвердження Програми цифрового 

розвитку на 2022-2024 роки” (зі змінами)”, проєкт рішення за реєстраційним 

№ 2307; 

‟Про внесення змін до рішення Кропивницької міської ради  

від 28 травня 2024 року № 1955 ‟Про надання дозволу КП ‟Електротранс” 

Кропивницької міської ради” на придбання автобусів на умовах надання 

фінансової державної підтримки”, проєкт рішення за реєстраційним № 2317. 

Пропоную розданий перелік додаткових питань до порядку денного 

дев’ятої сесії (двадцять шосте засідання) взяти за основу. Хто за цю 

пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 28, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 0. 

Прийнято. 

 

Ставлю на голосування пропозицію включити до порядку денного 

дев’ятої сесії міської ради (двадцять шосте засідання) питання  

‟Про внесення змін до рішення Кропивницької міської ради  

від 04 лютого 2022 року № 1097 ‟Про затвердження Програми цифрового 

розвитку на 2022-2024 роки” (зі змінами)”, проєкт рішення за реєстраційним 

№ 2307. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 26, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 2. 

Прийнято. 
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Ставлю на голосування пропозицію включити до порядку денного 

дев’ятої сесії міської ради (двадцять шосте засідання) питання  

‟Про внесення змін до рішення Кропивницької міської ради  

від 28 травня 2024 року № 1955 ‟Про надання дозволу КП ‟Електротранс” 

Кропивницької міської ради” на придбання автобусів на умовах надання 

фінансової державної підтримки”, проєкт рішення за реєстраційним № 2317. 

Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 28, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 0. 

Прийнято. 

 

Також на погоджувальній раді було запропоновано виключити з переліку 

додаткових питань до порядку денного дев’ятої сесії міської ради  

(двадцять шосте засідання) питання за порядковим № 15 – ‟Про надання 

повноважень”, проєкт рішення за реєстраційним № 2267. Хто за цю 

пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 27, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 1. 

Прийнято. 

 

Колюка О.С: 

Чи будуть ще пропозиції до запропонованого переліку додаткових 

питань? Немає. 

Пропоную перелік додаткових питань до порядку денного дев’ятої сесії 

(двадцять шосте засідання) затвердити в цілому з урахуванням підтриманих 

пропозицій. Прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 28, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 0. 

 

Прийнято рішення № 2224 “Про внесення доповнень до порядку 

денного дев’ятої сесії Кропивницької міської ради восьмого скликання” 

(додається). 
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Колюка О.С: 

Пропоную додатково включені проєкти рішень № 2307, 2317 розглянути 

після питання за порядковим № 40 (проєкт рішення № 2296). Хто за цю 

пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 27, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 1. 

Прийнято. 

 

Колюка О.С.: 

Шановні депутати, депутатки! 

Переходимо до розгляду питань порядку денного.  

Перше питання ‒ ‟Про депутатські запити депутатів/депутаток міської 

ради”.  

Повідомляю, що попередньо зареєстрованих депутатських запитів немає. 

Якщо у депутатів, депутаток є запити, прошу їх оголосити. Немає.  

Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного –  

‟Про інформацію керівника Кропивницької окружної прокуратури 

Кіровоградської області про результати діяльності на території міста 

Кропивницького за І півріччя 2024 року”. Доповідач Рубан В.В. – керівник 

Кропивницької окружної прокуратури Кіровоградської області. 

 

Рубан В.В. зачитав інформацію про результати діяльності 

Кропивницької окружної прокуратури Кіровоградської області на території 

міста Кропивницького за І півріччя 2024 року (додається).  

На прохання депутатки Ковальової-Алокілі О.А. (голови фракції 

ПОЛІТИЧНОЇ ПАРТІЇ ‟СЛУГА НАРОДУ”, членкині депутатської групи 

‟Міжфракційне депутатське об’єднання ‟Рівні можливості”) поінформував 

про результати опрацювання депутатського звернення щодо перевірки 

законності вибуття шляхом викупу з комунальної власності міської 

територіальної громади майна, зокрема об’єкта, розташованого по  

вул. Великій Перспективній, 40, відкриття кримінального провадження та 

проведені слідчі дії. Відповів на запитання щодо кількості осіб з числа 

працівників Кропивницької окружної прокуратури Кіровоградської області 

(враховуючи адміністративні посади та інших посадових осіб), які мають 

інвалідність.  

 

Колюка О.С.: 

Чи будуть ще запитання? Немає. 
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Пропоную інформацію керівника Кропивницької окружної прокуратури 

Кіровоградської області Рубана В.В. взяти до відома та прийняти проєкт 

рішення ‟Про інформацію керівника Кропивницької окружної прокуратури 

Кіровоградської області про результати діяльності на території міста 

Кропивницького за І півріччя 2024 року” за основу та в цілому. Хто за цю 

пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 26, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 3. 

 

Прийнято рішення № 2225 “Про інформацію керівника 

Кропивницької окружної прокуратури Кіровоградської області про 

результати діяльності на території міста Кропивницького  

за І півріччя 2024 року” (додається). 

 

Рубан В.В. звернувся до керівництва Кропивницької міської ради щодо 

оперативного, якісного розгляду та своєчасного надання відповідей на запити 

прокуратури, які мають на меті захист інтересів представників 

Кропивницької міської територіальної громади. 

 

Колюка О.С.: 

Ми абсолютно зацікавлені в співпраці з органами прокуратури, тому 

питання щодо наявних запитів прокуратури буде опрацьовано та відповіді 

будуть надані. 

Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про внесення змін до рішення Кропивницької міської ради  

від 19 грудня 2023 року № 1761 ‟Про бюджет Кропивницької міської 

територіальної громади на 2024 рік”. Проєкт рішення за реєстраційним  

№ 2279 (доопрацьований). Доповідачка Бочкова Л.Т. – начальник фінансового 

управління міської ради. 

 

Бочкова Л.Т. пояснила основні положення доопрацьованого проєкту 

рішення № 2279 та озвучила додаткові пропозиції, погоджені постійною 

комісією міської ради з питань бюджету та податкової політики: 

1. Внести зміни до показників бюджету Кропивницької міської 

територіальної громади на 2024 рік по доходах та видатках (додатки 1, 2, 3, 

4, 5, 6 до проєкту рішення), а саме: 
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           гривень 

Головний розпорядник/ КТПКВК 

МБ 

Разом 

 

у тому числі: 

загальний 

фонд 

спеціальний фонд  

усього 

у тому 

числі 

бюджет 

розвитку 

Доходи (додаток 1) +18 181 800 +18 181 800   

Субвенція з державного бюджету 

місцевим бюджетам на  

придбання обладнання, створення 

та модернізацію (проведення 

реконструкції та капітального 

ремонту) їдалень (харчоблоків) 

закладів загальної середньої освіти 

(код 41033500) (розпорядження 

КМУ від 22.10.2024 № 1028-р) 

+18 181 800 +18 181 000 
 

 
 

Видатки +18 181 800 -700 000 +18 881 800 +18 881 800 

Управління освіти +18 181 800  +18 181 800 +18 181 800 

КПКВК 0611142 ‟Інші програми 

та заходи у сфері освіти” 
-7 781 210  -7 781 210 -7 781 210 

КПКВК 0611241 

‟Співфінансування заходів, що 

реалізуються за рахунок субвенції 

з державного бюджету місцевим 

бюджетам на придбання 

обладнання, створення та 

модернізацію (проведення 

реконструкції та капітального 

ремонту) їдалень (харчоблоків) 

закладів загальної середньої 

освіти” 

+7 781 210  +7 781 210 +7 781 210 

КПКВК 0611242 ‟Виконання 

заходів щодо придбання 

обладнання, створення та 

модернізації (проведення 

реконструкції та капітального 

ремонту) їдалень (харчоблоків) 

закладів загальної середньої освіти 

за рахунок субвенції з держаного 

бюджету місцевим бюджетам” 

+18 181 800  +18 181 800 +18 181 800 

Департамент соціальної 

політики 
 -700 000 +700 000 +700 000 

КПКВК 0813242 ‟Інші заходи у 

сфері соціального захисту і 

соціального забезпечення” 
 -700 000 +700 000 +700 000 

Фінансування (додаток 2)  -18 881 800 +18 881 800 +18 881 800 

Передача коштів із загального фонду до 

бюджету розвитку (спеціального фонду) 
 -18 881 800 +18 881 800 +18 881 800 

2. Внести відповідні зміни до текстової частини проєкту рішення. 
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Колюка О.С.: 

Чи будуть запитання по суті проєкту рішення, пропозиції? Немає. 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 2279 

(доопрацьований) за основу і в цілому з урахуванням додаткових пропозицій 

від постійної комісії міської ради з питань бюджету та податкової політики. 

Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 24, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 5. 

 

Прийнято рішення № 2226 “Про внесення змін до рішення 

Кропивницької міської ради від 19 грудня 2023 року № 1761 ‟Про бюджет 

Кропивницької міської територіальної громади на 2024 рік” (додається).

  

Колюка О.С.: 

Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про затвердження Програми підтримки військових формувань Збройних Сил 

України на 2025-2026 роки”. Проєкт рішення за реєстраційним № 2264. 

Доповідач Копецький Ю.Б. – начальник відділу мобілізаційної та оборонної 

роботи міської ради. 

Чи є необхідність у доповіді, запитання, пропозиції? Немає. 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 2264 за основу і в 

цілому без обговорення. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 24, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 5. 

 

Прийнято рішення № 2227 “Про затвердження Програми підтримки 

військових формувань Збройних Сил України на 2025-2026 роки” 

(додається). 

Проєкт рішення міської ради № 2264 та рішення № 2227 не підлягають 

оприлюдненню. 

 

Колюка О.С.: 

Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про затвердження Програми територіальної оборони та підтримання 

постійної мобілізаційної готовності Кропивницької міської територіальної 
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громади на 2025-2027 роки”. Проєкт рішення за реєстраційним № 2265. 

Доповідач Копецький Ю.Б. – начальник відділу мобілізаційної та оборонної 

роботи міської ради. 

Чи є необхідність у доповіді, запитання, пропозиції? Немає. 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 2265 за основу і в 

цілому без обговорення. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 25, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 4. 

 

Прийнято рішення № 2228 “Про затвердження Програми 

територіальної оборони та підтримання постійної мобілізаційної 

готовності Кропивницької міської територіальної громади  

на 2025-2027 роки” (додається).  

Проєкт рішення міської ради № 2265 та рішення № 2228 не підлягають 

оприлюдненню. 

 

Колюка О.С.: 

Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про внесення змін до рішення Кропивницької міської ради  

від 15 грудня 2022 року № 1421 ‟Про затвердження Комплексної програми 

підтримки учасників АТО, ООС, бойових дій у зв'язку з військовою агресією 

російської федерації проти України та членів їх сімей на 2023-2025 роки” 

(зі змінами)”. Проєкт рішення за реєстраційним № 2299. Доповідачка  

Вовк Ю.М. – директор департаменту соціальної політики міської ради. 

Чи є необхідність у доповіді, запитання, пропозиції? Немає. 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 2299 за основу і в 

цілому без обговорення. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 26, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 3. 

 

Прийнято рішення № 2229 “Про внесення змін до рішення 

Кропивницької міської ради від 15 грудня 2022 року № 1421  

‟Про затвердження Комплексної програми підтримки учасників АТО, 

ООС, бойових дій у зв'язку з військовою агресією російської федерації 

проти України та членів їх сімей на 2023-2025 роки” (зі змінами)” 

(додається).  
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Колюка О.С.: 

Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про внесення змін та доповнень до рішення Кропивницької міської ради  

від 15 грудня 2022 року № 1420 ‟Про затвердження Програми соціального 

захисту та соціальної підтримки окремих категорій населення Кропивницької 

міської територіальної громади на 2023-2025 роки” (зі змінами)”. Проєкт 

рішення за реєстраційним № 2259 (доопрацьований). Доповідачка  

Вовк Ю.М. – директор департаменту соціальної політики міської ради. 

Чи є необхідність у доповіді, запитання, пропозиції? Немає. 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 2259 

(доопрацьований) за основу і в цілому без обговорення. Хто за цю пропозицію, 

прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 25, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 4. 

 

Прийнято рішення № 2230 “Про внесення змін та доповнень до 

рішення Кропивницької міської ради від 15 грудня 2022 року № 1420  

‟Про затвердження Програми соціального захисту та соціальної 

підтримки окремих категорій населення Кропивницької міської 

територіальної громади на 2023-2025 роки” (зі змінами)” (додається).  

 

Колюка О.С.: 

Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про затвердження Положення, структури та граничної чисельності 

працівників Кропивницького міського центру соціальних служб”. Проєкт 

рішення за реєстраційним № 2274. Доповідачка Вовк Ю.М. – директор 

департаменту соціальної політики міської ради. 

Чи є необхідність у доповіді, запитання, пропозиції? Немає. 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 2274 за основу і в 

цілому без обговорення. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 26, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 3. 
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Прийнято рішення № 2231 “Про затвердження Положення, 

структури та граничної чисельності працівників Кропивницького 

міського центру соціальних служб” (додається).  

 

Колюка О.С.: 

Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про внесення змін до рішення Кропивницької міської ради  

від 02 лютого 2021 року № 92 ‟Про затвердження Програми розвитку галузі 

охорони здоров’я на 2021-2025 роки” (зі змінами)”. Проєкт рішення за 

реєстраційним № 2283. Доповідачка Макарук О.О. – начальник управління 

охорони здоров’я міської ради. 

Чи є необхідність у доповіді, запитання, пропозиції? Немає. 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 2283 за основу і в 

цілому без обговорення. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 26, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 3. 

 

Прийнято рішення № 2232 “Про внесення змін до рішення 

Кропивницької міської ради від 02 лютого 2021 року № 92  

‟Про затвердження Програми розвитку галузі охорони здоров’я  

на 2021-2025 роки” (зі змінами)” (додається). 

 

Колюка О.С.: 

Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про внесення змін до рішення Кропивницької міської ради  

від 04 травня 2023 року № 1546 ‟Про реорганізацію комунальних 

некомерційних підприємств”. Проєкт рішення за реєстраційним № 2282. 

Доповідачка Макарук О.О. – начальник управління охорони здоров’я міської 

ради. 

Чи є необхідність у доповіді, запитання, пропозиції? Немає. 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 2282 за основу і в 

цілому без обговорення. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 26, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 3. 
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Прийнято рішення № 2233 “Про внесення змін до рішення 

Кропивницької міської ради від 04 травня 2023 року № 1546  

‟Про реорганізацію комунальних некомерційних підприємств” 

(додається).  

 

Колюка О.С.: 

Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про затвердження Статуту комунального некомерційного підприємства 

‟Поліклінічне об’єднання” Кропивницької міської ради” у новій редакції”. 

Проєкт рішення за реєстраційним № 2280. Доповідачка Макарук О.О. – 

начальник управління охорони здоров’я міської ради. 

Чи є необхідність у доповіді, запитання, пропозиції? Немає. 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 2280 за основу і в 

цілому. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 25, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 4. 

 

Прийнято рішення № 2234 “Про затвердження Статуту 

комунального некомерційного підприємства ‟Поліклінічне об’єднання” 

Кропивницької міської ради” у новій редакції” (додається).  

 

Макарук О.О. відповіла на запитання депутатки Ковальової-Алокілі О.А. 

(голови фракції ПОЛІТИЧНОЇ ПАРТІЇ ‟СЛУГА НАРОДУ”, членкині 

депутатської групи ‟Міжфракційне депутатське об’єднання  

‟Рівні можливості”) щодо звітності керівників комунальних некомерційних 

підприємств перед уповноваженим органом власника та затвердження 

фінансових та планів розвитку підприємств. 

 

Колюка О.С. додав, що фінансові плани керівників комунальних 

некомерційних підприємств затверджуються виконавчим комітетом. Також 

керівники лікувальних закладів звітують про свою діяльність Національній 

службі здоров’я України.  

 

Колюка О.С.: 

Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про затвердження Статуту комунального некомерційного підприємства 

‟Міська лікарня швидкої медичної допомоги” Кропивницької міської ради”  

у новій редакції”. Проєкт рішення за реєстраційним № 2281. Доповідачка 

Макарук О.О. – начальник управління охорони здоров’я міської ради. 

Чи є необхідність у доповіді, запитання, пропозиції? Немає. 
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Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 2281 за основу і в 

цілому без обговорення. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 28, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 1. 

 

Прийнято рішення № 2235 “Про затвердження Статуту 

комунального некомерційного підприємства ‟Міська лікарня швидкої 

медичної допомоги” Кропивницької міської ради” у новій редакції” 

(додається).  

 

Колюка О.С.: 

Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про внесення змін до рішення Кропивницької міської ради  

від 19 грудня 2023 року № 1771 ‟Про затвердження Міської програми 

профілактики та протидії злочинності ‟Безпечне місто” на 2024-2026 роки” 

(зі змінами)”. Проєкт рішення за реєстраційним № 2298. Доповідач  

Шишко О.М. – начальник управління з питань запобігання та виявлення 

корупції міської ради. 

Чи є необхідність у доповіді, запитання, пропозиції? Немає. 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 2298 за основу і в 

цілому без обговорення. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 28, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 1. 

 

Прийнято рішення № 2236 “Про внесення змін до рішення 

Кропивницької міської ради від 19 грудня 2023 року № 1771  

‟Про затвердження Міської програми профілактики та протидії 

злочинності ‟Безпечне місто” на 2024-2026 роки” (зі змінами)” 

(додається).  

Інформація в розміщених на офіційному сайті міської ради проєкті 

рішення № 2298 та рішенні № 2236 частково закрита. 

 

Колюка О.С.: 

Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про внесення змін до рішення Кропивницької міської ради від 25 листопада 

2021 року № 939 ‟Про затвердження Програми забезпечення житлом дітей-
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сиріт, дітей, позбавлених батьківського піклування, та осіб з їх числа  

на 2022-2024 роки” (зі змінами)”. Проєкт рішення за реєстраційним  

№ 2266. Доповідачка Тимоховська Т.М. – начальник управління з питань 

захисту прав дітей міської ради. 

Чи є необхідність у доповіді, запитання, пропозиції? Немає. 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 2266 за основу і в 

цілому без обговорення. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 28, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 1. 

 

Прийнято рішення № 2237 “Про внесення змін до рішення 

Кропивницької міської ради від 25 листопада 2021 року № 939  

‟Про затвердження Програми забезпечення житлом дітей-сиріт, дітей, 

позбавлених батьківського піклування, та осіб з їх числа  

на 2022-2024 роки” (зі змінами)” (додається). 

 

Колюка О.С.: 

Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про внесення змін до рішення Кропивницької міської ради від 04 лютого 

2022 року № 1096 ‟Про затвердження Програми капітального будівництва, 

реконструкції та капітального ремонту об’єктів комунального господарства і 

соціально-культурного призначення міста Кропивницького на  

2022-2024 роки” (зі змінами)”. Проєкт рішення за реєстраційним № 2272. 

Доповідач Білокінь С.В. – начальник управління капітального будівництва 

міської ради. 

Чи є необхідність у доповіді, запитання, пропозиції? Немає. 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 2272 за основу і в 

цілому без обговорення. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 26, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 3. 

 

Прийнято рішення № 2238 “Про внесення змін до рішення 

Кропивницької міської ради від 04 лютого 2022 року № 1096  

‟Про затвердження Програми капітального будівництва, реконструкції 

та капітального ремонту об’єктів комунального господарства і соціально-
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культурного призначення міста Кропивницького на 2022-2024 роки”  

(зі змінами)” (додається).  

 

Колюка О.С.: 

Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про затвердження Програми капітального будівництва, реконструкції та 

капітального ремонту об’єктів комунального господарства і соціально-

культурного призначення міста Кропивницького на 2025-2027 роки”. Проєкт 

рішення за реєстраційним № 2297. Доповідач Білокінь С.В. – начальник 

управління капітального будівництва міської ради. 

Чи є необхідність у доповіді, запитання, пропозиції? Немає. 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 2297 за основу і в 

цілому без обговорення. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 28, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 1. 

 

Прийнято рішення № 2239 “Про затвердження Програми 

капітального будівництва, реконструкції та капітального ремонту 

об’єктів комунального господарства і соціально-культурного 

призначення міста Кропивницького на 2025-2027 роки” (додається).  

 

Колюка О.С.: 

Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про внесення змін та доповнень до рішення Кропивницької міської ради  

від 02 лютого 2021 року № 105 ‟Про затвердження Комплексної програми 

розвитку житлово-комунального господарства та безпеки дорожнього руху в 

місті Кропивницькому на 2021-2025 роки” (зі змінами)”. Проєкт рішення за 

реєстраційним № 2306 (доопрацьований). Доповідач Кухаренко В.І. – 

начальник Головного управління житлово-комунального господарства міської 

ради. 

Чи є необхідність у доповіді, запитання, пропозиції? Немає. 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 2306 

(доопрацьований) за основу і в цілому без обговорення. Хто за цю пропозицію, 

прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 24, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 6. 
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Прийнято рішення № 2240 “Про внесення змін та доповнень до 

рішення Кропивницької міської ради від 02 лютого 2021 року № 105  

‟Про затвердження Комплексної програми розвитку житлово-

комунального господарства та безпеки дорожнього руху в місті 

Кропивницькому на 2021-2025 роки” (зі змінами)” (додається).  

 

Колюка О.С.: 

Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про надання згоди на безоплатне приймання до комунальної власності 

Кропивницької міської територіальної громади квартир”. Проєкт рішення за 

реєстраційним № 2269. Доповідач Кухаренко В.І. – начальник Головного 

управління житлово-комунального господарства міської ради. 

Чи є необхідність у доповіді, запитання, пропозиції? Немає. 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 2269 за основу і в 

цілому без обговорення. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 27, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 3. 

 

Прийнято рішення № 2241 “Про надання згоди на безоплатне 

приймання до комунальної власності Кропивницької міської 

територіальної громади квартир” (додається).  

Інформація в розміщених на офіційному сайті міської ради проєкті 

рішення № 2269 та рішенні № 2241 частково закрита. 

 

Колюка О.С.: 

Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про затвердження Статуту КОМУНАЛЬНОГО ПІДПРИЄМСТВА 

‟ЖИТЛОВО-ЕКСПЛУАТАЦІЙНА ОРГАНІЗАЦІЯ № 4” КРОПИВНИЦЬКОЇ 

МІСЬКОЇ РАДИ” в новій редакції”. Проєкт рішення за реєстраційним № 2270. 

Доповідач Кухаренко В.І. – начальник Головного управління житлово-

комунального господарства міської ради. 

Чи є необхідність у доповіді, запитання, пропозиції? Немає. 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 2270 за основу і в 

цілому без обговорення. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 25, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 5. 
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Прийнято рішення № 2242 “Про затвердження Статуту 

КОМУНАЛЬНОГО ПІДПРИЄМСТВА ‟ЖИТЛОВО-

ЕКСПЛУАТАЦІЙНА ОРГАНІЗАЦІЯ № 4” КРОПИВНИЦЬКОЇ 

МІСЬКОЇ РАДИ” в новій редакції” (додається).  

 

Колюка О.С.: 

Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про затвердження Статуту КОМУНАЛЬНОГО ПІДПРИЄМСТВА 

‟БЛАГОУСТРІЙ” КРОПИВНИЦЬКОЇ МІСЬКОЇ РАДИ” в новій редакції”. 

Проєкт рішення за реєстраційним № 2301. Доповідач Кухаренко В.І. – 

начальник Головного управління житлово-комунального господарства міської 

ради. 

Чи є необхідність у доповіді, запитання, пропозиції? Немає. 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 2301 за основу і в 

цілому без обговорення. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 26, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 4. 

 

Прийнято рішення № 2243 “Про затвердження Статуту 

КОМУНАЛЬНОГО ПІДПРИЄМСТВА ‟БЛАГОУСТРІЙ” 

КРОПИВНИЦЬКОЇ МІСЬКОЇ РАДИ” в новій редакції” (додається).  

 

Колюка О.С.: 

Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про затвердження Статуту КОМУНАЛЬНОГО ПІДПРИЄМСТВА 

‟МІСЬКСВІТЛО” КРОПИВНИЦЬКОЇ МІСЬКОЇ РАДИ” в новій редакції”. 

Проєкт рішення за реєстраційним № 2302. Доповідач Кухаренко В.І. – 

начальник Головного управління житлово-комунального господарства міської 

ради. 

Чи є необхідність у доповіді, запитання, пропозиції? Немає. 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 2302 за основу і в 

цілому без обговорення. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 25, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 5. 
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Прийнято рішення № 2244 “Про затвердження Статуту 

КОМУНАЛЬНОГО ПІДПРИЄМСТВА ‟МІСЬКСВІТЛО” 

КРОПИВНИЦЬКОЇ МІСЬКОЇ РАДИ” в новій редакції” (додається).  

 

Колюка О.С.: 

Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про затвердження Статуту КОМУНАЛЬНОГО ПІДПРИЄМСТВА 

‟УНІВЕРСАЛ 2005” КРОПИВНИЦЬКОЇ МІСЬКОЇ РАДИ” в новій редакції”. 

Проєкт рішення за реєстраційним № 2303. Доповідач Кухаренко В.І. – 

начальник Головного управління житлово-комунального господарства міської 

ради. 

Чи є необхідність у доповіді, запитання, пропозиції? Немає. 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 2303 за основу і в 

цілому без обговорення. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 26, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 4. 

 

Прийнято рішення № 2245 “Про затвердження Статуту 

КОМУНАЛЬНОГО ПІДПРИЄМСТВА ‟УНІВЕРСАЛ 2005” 

КРОПИВНИЦЬКОЇ МІСЬКОЇ РАДИ” в новій редакції” (додається).  

 

Колюка О.С.: 

Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про припинення шляхом ліквідації КОМУНАЛЬНОГО ПІДПРИЄМСТВА 

‟ТРЕСТ ЗЕЛЕНОГО ГОСПОДАРСТВА” КРОПИВНИЦЬКОЇ МІСЬКОЇ 

РАДИ”. Проєкт рішення за реєстраційним № 2304. Доповідач  

Кухаренко В.І. – начальник Головного управління житлово-комунального 

господарства міської ради. 

Чи є необхідність у доповіді, запитання, пропозиції? Немає. 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 2304 за основу і в 

цілому без обговорення. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 26, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 4. 
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Прийнято рішення № 2246 “Про припинення шляхом ліквідації 

КОМУНАЛЬНОГО ПІДПРИЄМСТВА ‟ТРЕСТ ЗЕЛЕНОГО 

ГОСПОДАРСТВА” КРОПИВНИЦЬКОЇ МІСЬКОЇ РАДИ” (додається).  

 

Колюка О.С.: 

Шановні колеги, колежанки! 

Оголошую перерву на одну хвилину. 

 

Після перерви об 11.24. 

 

Колюка О.С.: 

Шановні депутати, депутатки! 

Прошу зайняти робочі місця для продовження роботи. 

 

Розглядаємо питання порядку денного “Про внесення змін до рішення 

Кропивницької міської ради від 25 листопада 2021 року № 941  

‟Про затвердження Програми реалізації вимог Закону України  

‟Про адміністративні послуги” на 2022-2024 роки” (зі змінами)”. Проєкт 

рішення за реєстраційним № 2233. Доповідач Нікітенко О.В. – директор 

департаменту надання адміністративних послуг міської ради. 

Чи є необхідність у доповіді, запитання, пропозиції? Немає. 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 2233 за основу і в 

цілому без обговорення. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 20, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 10. 

Не прийнято (переголосовано). 

 

Колюка О.С.: 

Пропоную провести реєстрацію депутатів, депутаток. 

Прошу зареєструватися. 

 

Проходить реєстрація депутатів/депутаток міської ради за допомогою 

електронної системи голосування ‟Рада-В”. 

 

Зареєструвалося 30 депутатів, депутаток. Відсутні 13. Кворум, 

необхідний для продовження роботи сесії, є. 

 

Надійшла пропозиція повернутися до голосування відносно проєкту 

рішення № 2233 “Про внесення змін до рішення Кропивницької міської ради 

від 25 листопада 2021 року № 941 ‟Про затвердження Програми реалізації 
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вимог Закону України ‟Про адміністративні послуги” на 2022-2024 роки”  

(зі змінами)”. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 23, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 7. 

Прийнято. 

 

Ставлю на голосування пропозицію прийняти проєкт рішення № 2233 

“Про внесення змін до рішення Кропивницької міської ради  

від 25 листопада 2021 року № 941 ‟Про затвердження Програми реалізації 

вимог Закону України ‟Про адміністративні послуги” на 2022-2024 роки”  

(зі змінами)” за основу і в цілому. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 23, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 7. 

 

Прийнято рішення № 2247 “Про внесення змін до рішення 

Кропивницької міської ради від 25 листопада 2021 року № 941  

‟Про затвердження Програми реалізації вимог Закону України  

‟Про адміністративні послуги” на 2022-2024 роки” (зі змінами)” 

(додається).  

 

Колюка О.С.: 

Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про внесення змін та доповнень до рішення Кропивницької міської ради  

від 19 грудня 2023 року № 1794 ‟Про затвердження Програми формування 

позитивного міжнародного та інвестиційного іміджу Кропивницької міської 

територіальної громади на 2024-2026 роки” (зі змінами)”. Проєкт рішення за 

реєстраційним № 2271. Доповідачка Рахуба Н.А. – директор департаменту з 

питань економічного розвитку міської ради. 

Чи є необхідність у доповіді, запитання, пропозиції? Немає. 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 2271 за основу і в 

цілому без обговорення. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 
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Результати голосування: 

“за” – 24, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 6. 

 

Прийнято рішення № 2248 “Про внесення змін та доповнень до 

рішення Кропивницької міської ради від 19 грудня 2023 року № 1794  

‟Про затвердження Програми формування позитивного міжнародного та 

інвестиційного іміджу Кропивницької міської територіальної громади  

на 2024-2026 роки” (зі змінами)” (додається). 

 

Колюка О.С.: 

Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про визнання таким, що втратило чинність, рішення Кропивницької      

міської ради від 28 травня 2024 року № 1968 ‟Про вступ до Всеукраїнської 

асоціації органів місцевого самоврядування ‟Асоціація об’єднаних 

територіальних громад”. Проєкт рішення за реєстраційним № 2268. 

Доповідачка Рахуба Н.А. – директор департаменту з питань економічного 

розвитку міської ради. 

Чи є необхідність у доповіді, запитання, пропозиції? Немає. 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 2268 за основу і в 

цілому без обговорення. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 24, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 6. 

 

Прийнято рішення № 2249 “Про визнання таким, що втратило 

чинність, рішення Кропивницької міської ради від 28 травня 2024 року 

№ 1968 ‟Про вступ до Всеукраїнської асоціації органів місцевого 

самоврядування ‟Асоціація об’єднаних територіальних громад” 

(додається).  

 

Колюка О.С.: 

Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про внесення змін до рішення Кропивницької міської ради від 02 лютого 

2021 року № 87 ‟Про затвердження Програми розвитку фізичної культури і 

спорту в місті Кропивницькому на 2021-2024 роки” (зі змінами)”. Проєкт 

рішення за реєстраційним № 2292. Доповідач Гурський В.В. – начальник 

управління молоді та спорту міської ради. 

Чи є необхідність у доповіді, запитання, пропозиції? 
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Гурський В.В. відповів на запитання депутатки Ткаченко О.В. (фракція 

місцевої організації політичної партії ‟Перспектива міста”, членкині 

депутатської групи ‟Міжфракційне депутатське об’єднання  

‟РІВНІ МОЖЛИВОСТІ”) щодо попередніх результатів опрацювання питання 

відносно паспортизації та обліку дитячих та спортивних майданчиків, 

розташованих на території Кропивницької міської територіальної громади, 

та подальших планів. 

 

Мосін О.В. поінформував, що на апаратній нараді було надано доручення 

управлінню молоді та спорту спільно з  Головним управлінням житлово-

комунального господарства створити у відповідному комунальному 

підприємстві відділ, завданням якого буде проведення інвентаризації та 

здійснення контролю за роботою, пов’язаною з дитячими і спортивними 

майданчиками. Відповів на запитання депутатки Ковальової-Алокілі О.А. 

(голови фракції ПОЛІТИЧНОЇ ПАРТІЇ ‟СЛУГА НАРОДУ”, членкині 

депутатської групи ‟Міжфракційне депутатське об’єднання  

‟Рівні можливості”) щодо перспектив створення такого відділу найближчим 

часом.   

 

Колюка О.С.: 

Шановна Ольго Андріївно! 

На минулому засіданні сесії депутати заслухали Ваш депутатський запит, 

інформацію голови постійної комісії з питань охорони здоров'я, освіти, 

соціальної політики, культури та спорту Чередніченко Н.Ю. Робота ведеться 

послідовно, виділяються кошти, далі будуть прийматися відповідні рішення. 

Чи будуть ще запитання? Немає. 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 2292 за основу і в 

цілому. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 28, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 3. 

 

Прийнято рішення № 2250 “Про внесення змін до рішення 

Кропивницької міської ради від 02 лютого 2021 року № 87  

‟Про затвердження Програми розвитку фізичної культури і спорту в місті 

Кропивницькому на 2021-2024 роки” (зі змінами)” (додається).  

 

Колюка О.С.: 

Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про внесення змін до рішення Кропивницької міської ради від 19 грудня  

2023 року № 1803 ‟Про затвердження Міської програми розвитку молодіжної 
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політики на 2024-2026 роки” (зі змінами)”. Проєкт рішення за реєстраційним 

№ 2293. Доповідач Гурський В.В. – начальник управління молоді та спорту 

міської ради. 

Чи є необхідність у доповіді, запитання, пропозиції? Немає. 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 2293 за основу і в 

цілому без обговорення. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 30, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 1. 

 

Прийнято рішення № 2251 “Про внесення змін до рішення 

Кропивницької міської ради від 19 грудня 2023 року № 1803  

‟Про затвердження Міської програми розвитку молодіжної політики на 

2024-2026 роки” (зі змінами)” (додається).  

 

Колюка О.С.: 

Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про затвердження Програми розвитку фізичної культури та спорту 

Кропивницької міської територіальної громади на 2025-2028 роки ”. Проєкт 

рішення за реєстраційним № 2305. Доповідач Гурський В.В. – начальник 

управління молоді та спорту міської ради. 

Чи є необхідність у доповіді, запитання, пропозиції? Немає. 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 2305 за основу і в 

цілому без обговорення. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 31, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 0. 

 

Прийнято рішення № 2252 “Про затвердження Програми розвитку 

фізичної культури та спорту Кропивницької міської територіальної 

громади на 2025-2028 роки” (додається).  

 

Колюка О.С.: 

Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про внесення змін до рішення Кропивницької міської ради  

від 02 лютого 2021 року № 96 ‟Про затвердження Програми розвитку культури  
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в м. Кропивницькому на 2021-2025 роки” (зі змінами)”. Проєкт рішення за 

реєстраційним № 2263. Доповідачка Назарець А.Ф. – начальник управління 

культури і туризму міської ради. 

Чи є необхідність у доповіді, запитання, пропозиції? Немає. 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 2263 за основу і в 

цілому без обговорення. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 31, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 0. 

 

Прийнято рішення № 2253 “Про внесення змін до рішення 

Кропивницької міської ради від 02 лютого 2021 року № 96  

‟Про затвердження Програми розвитку культури в м. Кропивницькому 

на 2021-2025 роки” (зі змінами)” (додається). 

 

Колюка О.С.: 

Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про внесення змін до рішення Кропивницької міської ради від 15 грудня 2022 

року № 1433 ‟Про затвердження Програми розвитку туристичної галузі міста 

Кропивницького на 2023-2025 роки” (зі змінами)”. Проєкт рішення за 

реєстраційним № 2273. Доповідачка Назарець А.Ф. – начальник управління 

культури і туризму міської ради. 

Чи є необхідність у доповіді, запитання, пропозиції?  

 

Ковальова-Алокілі О.А., депутатка міської ради (голова фракції 

ПОЛІТИЧНОЇ ПАРТІЇ ‟СЛУГА НАРОДУ”, членкиня депутатської групи 

‟Міжфракційне депутатське об’єднання ‟Рівні можливості”), 

поінформувала, що під час розгляду питання постійною комісією міської ради 

з питань бюджету та податкової політики було запропоновано провести 

День депутата/депутатки з питання розвитку туристичної галузі міста 

Кропивницького. 

 

Колюка О.С.: 

Ми врахуємо цю пропозицію та проведемо День депутата з питання 

розвитку туристичної галузі міста Кропивницького. 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 2273 за основу і в 

цілому. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 
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Результати голосування: 

“за” – 31, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 0. 

 

Прийнято рішення № 2254 “Про внесення змін до рішення 

Кропивницької міської ради від 15 грудня 2022 року № 1433  

‟Про затвердження Програми розвитку туристичної галузі міста 

Кропивницького на 2023-2025 роки” (зі змінами)” (додається).  

 

Колюка О.С.: 

Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про перейменування вулиці”. Проєкт рішення за реєстраційним № 2300. 

Доповідачка Назарець А.Ф. – начальник управління культури і туризму 

міської ради. 

Пропоную заслухати доповідь. 

 

Назарець А.Ф. пояснила, що відповідно до Концепції інтеграції 

українських маркерів у топонімічний простір Кропивницької міської 

територіальної громади, затвердженої рішенням міської топонімічної 

комісії при Виконавчому комітеті Кропивницької міської ради від 22 липня 

2022 року, важливим питанням є увічнення пам’яті сучасних Героїв, 

вшанування Героїв російсько-української війни, зокрема кропивничан або 

інших захисників, удостоєних звання Герой України, чий подвиг пов’язаний з 

Кропивницьким або селищем Новим. Поінформувала, що Указом Президента 

України від 30 вересня 2024 року №657/2024 за особисту мужність і героїзм, 

виявлені у захисті державного суверенітету та територіальної цілісності 

України, самовіддане служіння Українському народові кропивничанину 

Замоцькому Ігорю Вадимовичу було присвоєно звання Герой України з 

удостоєнням ордена ‟Золота Зірка” (посмертно). Враховуючи, що він 

навчався у загальноосвітній школі № 26, міською топонімічною комісією  

було запропоновано перейменувати на честь загиблого Героя  

вулицю Олексія Єгорова м. Кропивницького, назва якої підпадає під вимоги 

Закону України ‟Про засудження комуністичного та націонал-

соціалістичного (нацистського) тоталітарних режимів в Україні та 

заборону пропаганди їхньої символіки”. 

 

Колюка О.С.: 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 2300 за основу і в 

цілому. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 
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Результати голосування: 

“за” – 31, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 0. 

 

Прийнято рішення № 2255 “Про перейменування вулиці” 

(додається).  

 

Колюка О.С.: 

Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про перейменування Міської централізованої бібліотечної системи                 

міста Кропивницького та затвердження Статуту у новій редакції”. Проєкт 

рішення за реєстраційним № 2261. Доповідачка Назарець А.Ф. – начальник 

управління культури і туризму міської ради. 

Чи є необхідність у доповіді, запитання, пропозиції? Немає. 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 2261 за основу і в 

цілому без обговорення. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 31, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 0. 

 

Прийнято рішення № 2256 “Про перейменування Міської 

централізованої бібліотечної системи міста Кропивницького та 

затвердження Статуту у новій редакції” (додається).  

 

Колюка О.С.: 

Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про внесення доповнень до рішення Кропивницької міської ради                            

від 27 лютого 2024 року № 1838 ‟Про затвердження переліку об’єктів 

комунальної власності Кропивницької міської територіальної громади, які 

підлягають приватизації протягом 2024-2025 років”. Проєкт рішення за 

реєстраційним № 2231. Доповідачка Паламаренко А.С. – начальник 

управління комунальної власності міської ради. 

 

Паламаренко А.С. доповіла по суті питання. Пояснила вимоги чинного 

законодавства щодо приватизації об’єктів комунальної власності 

територіальної громади та умови, за яких суб’єкт господарювання одержує 

право на викуп орендованого майна, а саме: якщо ним здійснено поліпшення, 

які неможливо відокремити від відповідного об`єкта без заподіяння йому 

шкоди, в розмірі не менш як 25 відсотків ринкової вартості майна, визначеної 
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суб`єктом оціночної діяльності для цілей оренди майна. Продемонструвала 

фото поліпшень приміщень, зазначених у проєкті рішення, на екрані 

проєктора. Відповіла на запитання депутата Хачатряна Т.С. (фракція 

ПОЛІТИЧНОЇ ПАРТІЇ ‟СЛУГА НАРОДУ”) щодо відмінностей між 

суттєвими поліпшеннями та капітальним ремонтом. 

 

Колюка О.С.: 

Чи є ще запитання, пропозиції? Немає. 

 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 2231 за основу і в 

цілому. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 29, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 2. 

 

Прийнято рішення № 2257 “Про внесення доповнень до рішення 

Кропивницької міської ради від 27 лютого 2024 року № 1838  

‟Про затвердження переліку об’єктів комунальної власності 

Кропивницької міської територіальної громади, які підлягають 

приватизації протягом 2024-2025 років” (додається).  

 

Колюка О.С.: 

Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про затвердження Програми виконання судових рішень про стягнення 

коштів з Виконавчого комітету Кропивницької міської ради  

на 2025-2027 роки”. Проєкт рішення за реєстраційним № 2262. Доповідач 

Татарко Д.А. – заступник начальника управління – начальник відділу 

представництва інтересів в судах юридичного управління міської ради. 

Чи є необхідність у доповіді, запитання, пропозиції? Немає. 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 2262 за основу і в 

цілому без обговорення. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 29, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 2. 

 

Прийнято рішення № 2258 “Про затвердження Програми виконання 

судових рішень про стягнення коштів з Виконавчого комітету 

Кропивницької міської ради на 2025-2027 роки” (додається).  
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Колюка О.С.: 

Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про організацію гарячого харчування учнів початкових класів за рахунок 

субвенції на 2024 рік”. Проєкт рішення за реєстраційним № 2291. Доповідачка 

Васильєва О.К. – начальник відділу юридичного та фінансового забезпечення 

управління освіти міської ради. 

 

Васильєва О.К. запропонувала пункт 2 проєкту рішення № 2291 

доповнити словами: ‟сніданок або обід, у разі організації освітнього процесу 

у ІІ зміну”. Пояснила, що Порядком використання освітньої субвенції з 

державного бюджету дозволяється організовувати обіди, якщо учні 

навчаються у ІІ зміну. 

 

Колюка О.С.: 

Чи будуть, запитання, пропозиції по суті проєкту рішення? Немає. 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 2291 за основу і в 

цілому з доповненням. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 26, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 5. 

 

Прийнято рішення № 2259 “Про організацію гарячого харчування 

учнів початкових класів за рахунок субвенції на 2024 рік” (додається).  

 

Колюка О.С.: 

Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про перейменування закладів освіти”. Проєкт рішення за реєстраційним  

№ 2232. Доповідачка Васильєва О.К – начальник відділу юридичного та 

фінансового забезпечення управління освіти міської ради. 

Чи є необхідність у доповіді, запитання, пропозиції? Немає. 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 2232 за основу і в 

цілому без обговорення. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 28, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 3. 

 

Прийнято рішення № 2260 “Про перейменування закладів освіти” 

(додається).  
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Колюка О.С.: 

Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про перейменування закладів освіти”. Проєкт рішення за реєстраційним  

№ 2256. Доповідачка Васильєва О.К – начальник відділу юридичного та 

фінансового забезпечення управління освіти міської ради. 

Чи є необхідність у доповіді, запитання, пропозиції? Немає. 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 2256 за основу і в 

цілому без обговорення. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 30, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 1. 

 

Прийнято рішення № 2261 “Про перейменування закладів освіти” 

(додається).  

 

Колюка О.С.: 

Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про внесення змін до рішення Кропивницької міської ради  

від 15 грудня 2022 року № 1449 ‟Про затвердження Програми з розвитку 

персоналу в Кропивницькій міській раді на 2023-2025 роки”. Проєкт рішення 

за реєстраційним № 2296. Доповідачка Магер Н.І. – начальник управління 

персоналу міської ради. 

Чи є необхідність у доповіді, запитання, пропозиції? Немає. 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 2296 за основу і в 

цілому без обговорення. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 30, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 1. 

 

Прийнято рішення № 2262 “Про внесення змін до рішення 

Кропивницької міської ради від 15 грудня 2022 року № 1449  

‟Про затвердження Програми з розвитку персоналу в Кропивницькій 

міській раді на 2023-2025 роки” (додається).  

 

Колюка О.С.: 

Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про внесення змін до рішення Кропивницької міської ради  

від 04 лютого 2022 року № 1097 ‟Про затвердження Програми цифрового 
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розвитку на 2022-2024 роки” (зі змінами)”. Проєкт рішення за реєстраційним 

№ 2307. Доповідачка Бабаєва О.В. – начальник управління інформаційних 

технологій міської ради. 

Чи є необхідність у доповіді, запитання, пропозиції? Немає. 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 2307 за основу і в 

цілому без обговорення. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 29, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 2. 

 

Прийнято рішення № 2263 “Про внесення змін до рішення 

Кропивницької міської ради від 04 лютого 2022 року № 1097  

‟Про затвердження Програми цифрового розвитку на 2022-2024 роки”                         

(зі змінами)” (додається).  

 

Колюка О.С.: 

Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про внесення змін до рішення Кропивницької міської ради  

від 28 травня 2024 року № 1955 ‟Про надання дозволу КП ‟Електротранс” 

Кропивницької міської ради на придбання автобусів на умовах надання 

фінансової державної підтримки”. Проєкт рішення за реєстраційним № 2317. 

Доповідач Житник В.П. – начальник управління транспорту та зв’язку міської 

ради. 

Чи є необхідність у доповіді, запитання, пропозиції? Немає. 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 2317 за основу і в 

цілому без обговорення. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 30, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 1. 

 

Прийнято рішення № 2264 “Про внесення змін до рішення 

Кропивницької міської ради від 28 травня 2024 року № 1955 ‟Про надання 

дозволу КП ‟Електротранс” Кропивницької міської ради на придбання 

автобусів на умовах надання фінансової державної підтримки” 

(додається).  
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Колюка О.С.: 

Переходимо до блоку питань щодо регулювання земельних відносин.  

Проєкти рішень підготовлені департаментом містобудування та 

земельних ресурсів, погоджені постійною комісією міської ради з питань 

екології, земельних відносин та комунальної власності. 

Рішення приймаються більшістю голосів від загального складу ради,  

тобто 22. 

Доповідач Лунгол Р.С., директор департаменту містобудування та 

земельних ресурсів – головний архітектор міста, коротко надає роз’яснення 

щодо проєктів рішень з демонстрацією картографічних матеріалів та озвучує 

рекомендації профільної постійної комісії міської ради. 

Розглядаємо питання порядку денного “Про передачу у власність 

земельних ділянок громадянам”. Проєкт рішення за реєстраційним № 2157. 

Чи є необхідність у доповіді, запитання, пропозиції? Немає. 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 2157 за основу і в 

цілому. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 29, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 2. 

 

Прийнято рішення № 2265 “Про передачу у власність земельних 

ділянок громадянам” (додається).  

 

Колюка О.С.: 

Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про передачу у власність земельних ділянок громадянам”. Проєкт рішення за 

реєстраційним № 2100. 

Чи є необхідність у доповіді, запитання, пропозиції? Немає. 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 2100 за основу і в 

цілому. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 28, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 3. 

 

Прийнято рішення № 2266 “Про передачу у власність земельних 

ділянок громадянам” (додається).  
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Колюка О.С.: 

Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про передачу у власність земельних ділянок громадянам”. Проєкт рішення за 

реєстраційним № 2194.  

Чи є необхідність у доповіді, запитання, пропозиції? Немає. 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 2194 за основу і в 

цілому. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 29, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 2. 

 

Прийнято рішення № 2267 “Про передачу у власність земельних 

ділянок громадянам” (додається).  

 

Колюка О.С.: 

Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про передачу у власність земельних ділянок громадянам”. Проєкт рішення за 

реєстраційним № 2175.  

Чи є необхідність у доповіді, запитання, пропозиції? Немає. 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 2175 за основу і в 

цілому. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 29, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 2. 

 

Прийнято рішення № 2268 “Про передачу у власність земельних 

ділянок громадянам” (додається).  

 

Колюка О.С.: 

Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про передачу у власність земельних ділянок громадянам”. Проєкт рішення за 

реєстраційним № 2139.  

Чи є необхідність у доповіді, запитання, пропозиції? Немає. 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 2139 за основу і в 

цілому без обговорення. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 
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Результати голосування: 

“за” – 29, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 2. 

 

Прийнято рішення № 2269 “Про передачу у власність земельних 

ділянок громадянам” (додається).  

 

Колюка О.С.: 

Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про передачу у власність земельних ділянок громадянам”. Проєкт рішення за 

реєстраційним № 2126.  

Чи є необхідність у доповіді, запитання, пропозиції? Немає. 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 2126 за основу і в 

цілому. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 28, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 3. 

 

Прийнято рішення № 2270 “Про передачу у власність земельних 

ділянок громадянам” (додається).  

 

Колюка О.С.: 

Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про передачу у власність земельних ділянок громадянам”. Проєкт рішення за 

реєстраційним № 2251.  

Чи є необхідність у доповіді, запитання, пропозиції? Немає. 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 2251 за основу і в 

цілому. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 28, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 3. 

 

Прийнято рішення № 2271 “Про передачу у власність земельних 

ділянок громадянам” (додається).  
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Колюка О.С.: 

Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про передачу у власність земельних ділянок громадянам”. Проєкт рішення за 

реєстраційним № 2252.  

Чи є необхідність у доповіді, запитання, пропозиції? Немає. 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 2252 за основу і в 

цілому. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 29, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 2. 

 

Прийнято рішення № 2272 “Про передачу у власність земельних 

ділянок громадянам” (додається).  

 

Колюка О.С.: 

Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про припинення Казаряну М.Д. права користування земельною ділянкою по 

вул. Кримській, 74-б та передачу її безоплатно у власність”. Проєкт рішення 

за реєстраційним № 2218.  

Чи є необхідність у доповіді, запитання, пропозиції? Немає. 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 2218 за основу і в 

цілому. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 28, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 3. 

 

Прийнято рішення № 2273 “Про припинення Казаряну М.Д. права 

користування земельною ділянкою по вул. Кримській, 74-б та передачу її        

безоплатно у власність” (додається).  

 

Колюка О.С.: 

Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про передачу Курбатовій В.В. та Волинкіній Т.М. безоплатно у власність 

земельної ділянки по вул. Тернопільській, 2/70”. Проєкт рішення за 

реєстраційним № 2217.  

Чи є необхідність у доповіді, запитання, пропозиції? Немає. 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 2217 за основу і в 

цілому. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 
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Результати голосування: 

“за” – 29, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 2. 

 

Прийнято рішення № 2274 “Про передачу Курбатовій В.В. та  

Волинкіній Т.М. безоплатно у власність земельної ділянки по  

вул. Тернопільській, 2/70” (додається).  

 

Колюка О.С.: 

Шановні депутати, депутатки! 

Згідно з Регламентом настав час перерви. Якщо не буде заперечень, 

пропоную оголосити перерву на тридцять хвилин.  

Після перерви прошу зібратися у сесійній залі без затримок. 

 

Після перерви о 12.47. 

 

Колюка О.С.: 

Шановні колеги, колежанки! 

Прошу зайняти робочі місця та зареєструватися. 

 

Проходить реєстрація депутатів/депутаток міської ради за допомогою 

електронної системи голосування ‟Рада-В”. 

 

Зареєструвалося 29 депутатів, депутаток. Відсутні 14. Кворум, 

необхідний для продовження роботи сесії, є. 

 

Розглядаємо питання порядку денного “Про надання Вишневському І.А. 

дозволу на розроблення проєкту землеустрою щодо відведення земельної 

ділянки по вул. Миколи Амосова, 22”. Проєкт рішення за 

реєстраційним № 2284.  

Чи є необхідність у доповіді, запитання, пропозиції? Немає. 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 2284 за основу і в 

цілому. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 21, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 8. 

Не прийнято (переголосовано). 
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Надійшла пропозиція повернутися до голосування відносно проєкту 

рішення № 2284 “Про надання Вишневському І.А. дозволу на розроблення 

проєкту землеустрою щодо відведення земельної ділянки по  

вул. Миколи Амосова, 22”. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 22, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 7. 

Прийнято. 

 

Ставлю на голосування пропозицію прийняти проєкт рішення № 2284 

“Про надання Вишневському І.А. дозволу на розроблення проєкту 

землеустрою щодо відведення земельної ділянки по вул. Миколи Амосова, 22” 

за основу і в цілому. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 25, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 4. 

 

Прийнято рішення № 2275 “Про надання Вишневському І.А. дозволу 

на розроблення проєкту землеустрою щодо відведення земельної ділянки 

по вул. Миколи Амосова, 22” (додається).  

 

Колюка О.С.: 

Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про надання Неграй Т.А. дозволу на розроблення проєкту землеустрою щодо 

відведення земельної ділянки шляхом зміни цільового призначення по  

вул. Вадима Височина, 62”. Проєкт рішення за реєстраційним № 1927.  

Чи є необхідність у доповіді, запитання, пропозиції? Немає. 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 1927 за основу і в 

цілому. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 24, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 5. 

 

Прийнято рішення № 2276 “Про надання Неграй Т.А. дозволу на 

розроблення проєкту землеустрою щодо відведення земельної ділянки 



38 
 

 

шляхом зміни цільового призначення по вул. Вадима Височина, 62” 

(додається).  

 

Колюка О.С.: 

Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про затвердження Харченку Ю.І. проєкту землеустрою щодо  

відведення земельної ділянки шляхом зміни цільового призначення по  

пров. Курінному, 29”. Проєкт рішення за реєстраційним № 2276.  

Чи є необхідність у доповіді, запитання, пропозиції? Немає. 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 2276 за основу і в 

цілому. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 25, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 4. 

 

Прийнято рішення № 2277 “Про затвердження Харченку Ю.І. 

проєкту землеустрою щодо відведення земельної ділянки шляхом зміни 

цільового призначення по пров. Курінному, 29” (додається).  

 

Колюка О.С.: 

Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про затвердження Мохні О.Г. проєкту землеустрою щодо відведення 

земельної ділянки шляхом зміни цільового призначення по  

вул. Миколи Смоленчука, 14”. Проєкт рішення за реєстраційним № 1952.  

Чи є необхідність у доповіді, запитання, пропозиції? Немає. 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 1952 за основу і в 

цілому. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 24, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 5. 

 

Прийнято рішення № 2278 “Про затвердження Мохні О.Г. проєкту 

землеустрою щодо відведення земельної ділянки шляхом зміни цільового 

призначення по вул. Миколи Смоленчука, 14” (додається).  

 

Колюка О.С.: 

Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про передачу Головному управлінню Пенсійного фонду України в 
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Кіровоградській області у постійне користування земельної ділянки по  

вул. Дарвіна (біля будинку № 29)”. Проєкт рішення за реєстраційним № 2055.  

Чи є необхідність у доповіді, запитання, пропозиції? Немає. 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 2055 за основу і в 

цілому. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 26, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 3. 

 

Прийнято рішення № 2279 “Про передачу Головному управлінню 

Пенсійного фонду України в Кіровоградській області у постійне 

користування земельної ділянки по вул. Дарвіна (біля будинку № 29)” 

(додається).  

 

Колюка О.С.: 

Переходимо до розгляду підрозділу питань ‟Гаражі (надання дозволу)”. 

На погоджувальній раді секретаря міської ради з керівниками депутатських 

фракцій, груп, головами постійних комісій депутати запропонували 

заслуховувати інформацію з цих питань. 

Розглядаємо питання “Про надання Забарі О.В. дозволу на розроблення 

технічної документації щодо встановлення меж земельної ділянки по  

вул. Курганній, 2-ж”. Проєкт рішення за реєстраційним № 2189.  

 

Лунгол Р.С. пояснив суть питання. 

 

Колюка О.С.: 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 2189 за основу і в 

цілому. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 25, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 4. 

 

Прийнято рішення № 2280 “Про надання Забарі О.В. дозволу на 

розроблення технічної документації щодо встановлення меж земельної 

ділянки по вул. Курганній, 2-ж” (додається).  
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Колюка О.С.: 

Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про надання Білоус О.В. дозволу на розроблення проєкту землеустрою щодо 

відведення земельної ділянки по вул. Віктора Чміленка, 21-Д”. Проєкт 

рішення за реєстраційним № 2249.  

 

Лунгол Р.С. пояснив суть питання. 

 

Колюка О.С.: 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 2249 за основу і в 

цілому. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 26, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 3. 

 

Прийнято рішення № 2281 “Про надання Білоус О.В. дозволу на 

розроблення проєкту землеустрою щодо відведення земельної ділянки по 

вул. Віктора Чміленка, 21-Д” (додається).  

 

Колюка О.С.: 

Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про надання Сороці С.В дозволу на розроблення проєкту землеустрою щодо 

відведення земельної ділянки по вул. Віктора Чміленка, 21-Е”. Проєкт рішення 

за реєстраційним № 2250.  

 

Лунгол Р.С. пояснив суть питання. 

 

Колюка О.С.: 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 2250 за основу і в 

цілому. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 25, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 4. 

 

Прийнято рішення № 2282 “Про надання Сороці С.В дозволу на 

розроблення проєкту землеустрою щодо відведення земельної ділянки по 

вул. Віктора Чміленка, 21-Е” (додається).  
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Колюка О.С.: 

Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про надання Кольчієнко І.М. дозволу на розроблення технічної документації 

щодо встановлення меж земельної ділянки по вул. Гоголя, 78-в”. Проєкт 

рішення за реєстраційним № 2188.  

 

Лунгол Р.С. пояснив суть питання. 

 

Колюка О.С.: 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 2188 за основу і в 

цілому. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 23, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 6. 

 

Прийнято рішення № 2283 “Про надання Кольчієнко І.М. дозволу на 

розроблення технічної документації щодо встановлення меж земельної 

ділянки по вул. Гоголя, 78-в” (додається).  

 

Колюка О.С.: 

Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про надання Івахну Ю.М. дозволу на розроблення проєкту  землеустрою 

щодо відведення земельної ділянки по вул. Михайлівській, гараж 49-д”. 

Проєкт рішення за реєстраційним № 896 (доопрацьований).  

 

Лунгол Р.С. пояснив суть питання. 

 

Чередніченко Н.Ю., депутатка міської ради (фракція політичної партії 

‟Пропозиція”, членкиня депутатської групи ‟Міжфракційне депутатське 

об’єднання ‟РІВНІ МОЖЛИВОСТІ”), поінформувала, що будівля, зазначена у 

доопрацьованому проєкті рішення № 896, була предметом багаторічного 

судового спору, оскільки мешканці розташованих поруч житлових будинків 

проти розміщення на зазначеній території гаража. Запропонувала 

відправити на доопрацювання проєкт рішення № 896 (доопрацьований) та 

з’ясувати всі обставини, підстави щодо розгляду проєкту рішення. 

 

Лунгол Р.С. прокоментував, що під час розгляду доопрацьованого 

проєкту рішення № 896 постійною комісією з питань екології, земельних 

відносин та комунальної власності скарг від мешканців не надходило.  
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Яремчук В.С., депутатка міської ради (фракція Політичної партії 

‟ЄВРОПЕЙСЬКА СОЛІДАРНІСТЬ”, членкиня депутатської групи 

‟Міжфракційне депутатське об’єднання ‟РІВНІ МОЖЛИВОСТІ”), як голова 

постійної комісії міської ради з питань екології, земельних відносин та 

комунальної власності запропонувала врахувати зауваження депутатки 

Чередніченко Н.Ю. та відправити доопрацьований проєкт рішення № 896 на 

повторний розгляд постійною комісією з метою детального вивчення та 

доопрацювання. 

 

Колюка О.С.: 

Надійшла пропозиція проєкт рішення № 896 (доопрацьований)  

“Про надання Івахну Ю.М. дозволу на розроблення проєкту  землеустрою 

щодо відведення земельної ділянки по вул. Михайлівській,  

гараж 49-д” зняти з розгляду та відправити на доопрацювання. Хто за цю 

пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 25, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 4. 

Прийнято. 

 

Колюка О.С.: 

Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про надання Івахну І.Ю. дозволу на розроблення проєкту  землеустрою щодо 

відведення земельної ділянки по вул. Михайлівській, гараж 49-г”. Проєкт 

рішення за реєстраційним № 895 (доопрацьований).  

 

Лунгол Р.С. пояснив суть питання. 

 

Чередніченко Н.Ю., депутатка міської ради (фракція політичної партії 

‟Пропозиція”, членкиня депутатської групи ‟Міжфракційне депутатське 

об’єднання ‟РІВНІ МОЖЛИВОСТІ”), поінформувала, що доопрацьований 

проєкт рішення № 895 аналогічний з попереднім питанням. Запропонувала 

відправити на доопрацювання проєкт рішення № 895 (доопрацьований). 

 

Колюка О.С.: 

Надійшла пропозиція проєкт рішення № 895 (доопрацьований)  

“Про надання Івахну І.Ю. дозволу на розроблення проєкту землеустрою  

щодо відведення земельної ділянки по вул. Михайлівській,  

гараж 49-г” зняти з розгляду та відправити на доопрацювання. Хто за цю 

пропозицію, прошу голосувати. 
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Результати голосування: 

“за” – 23, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 6. 

Прийнято. 

Колюка О.С.: 

Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про надання Герману С.В. дозволу на розроблення проєкту землеустрою 

щодо відведення земельної ділянки по вул. Олексія Єгорова № 8/7”. Проєкт 

рішення за реєстраційним № 27 (доопрацьований).  

 

Лунгол Р.С. пояснив суть питання. 

 

Колюка О.С.: 

Пропоную прийняти проєкт рішення № 27 (доопрацьований) за основу і 

в цілому з технічною правкою, а саме з урахуванням перейменування  

вулиці Олексія Єгорова на вулицю Ігоря Замоцького (рішення міської  

ради № 2255). Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 26, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 4. 

 

Прийнято рішення № 2284 “Про надання Герману С.В. дозволу на 

розроблення проєкту  землеустрою щодо відведення земельної ділянки по 

вул. Ігоря Замоцького (Олексія Єгорова), 8/7” (додається).  

 

Колюка О.С.: 

Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про відмову у наданні дозволів на відведення земельних ділянок”. Проєкт 

рішення за реєстраційним № 2193.  

Чи є необхідність у доповіді, запитання, пропозиції? Немає. 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 2193 за основу і в 

цілому. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 24, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 6. 
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Прийнято рішення № 2285 “Про відмову у наданні дозволів на 

відведення земельних ділянок” (додається).  

 

Колюка О.С.: 

Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про відмову у наданні дозволів на відведення земельних ділянок”. Проєкт 

рішення за реєстраційним № 1109 (доопрацьований).  

Чи є необхідність у доповіді, запитання, пропозиції? Немає. 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 1109 

(доопрацьований) за основу і в цілому. Хто за цю пропозицію, прошу 

голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 25, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 5. 

 

Прийнято рішення № 2286 “Про відмову у наданні дозволів на 

відведення земельних ділянок” (додається).  

 

Колюка О.С.: 

Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про поновлення Розгачову Є.Р. договору оренди землі по  

вул. Першій Виставковій, 29-ф, с-ще Нове”. Проєкт рішення за реєстраційним 

№ 2236.  

Чи є необхідність у доповіді, запитання, пропозиції? Немає. 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 2236 за основу і в 

цілому. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 24, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 6. 

 

Прийнято рішення № 2287 “Про поновлення Розгачову Є.Р. договору 

оренди землі по вул. Першій Виставковій, 29-ф, с-ще Нове” (додається).  

 

Колюка О.С.: 

Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про поновлення ТОВ ‟КІПАРІС-НА” договору оренди землі по  

вул. Віктора Френчка, 17-а”. Проєкт рішення за реєстраційним № 2248.  

Чи є необхідність у доповіді, запитання, пропозиції? Немає. 
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Лунгол Р.С. озвучив рекомендацію постійної комісії міської ради з питань 

екології, земельних відносин та комунальної власності ‒ встановити строк 

оренди земельної ділянки на 10 років. 

 

Колюка О.С.: 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 2248 за основу і в 

цілому з урахуванням рекомендації постійної комісії міської ради з питань 

екології, земельних відносин та комунальної власності. Хто за цю пропозицію, 

прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 24, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 6. 

 

Прийнято рішення № 2288 “Про поновлення ТОВ ‟КІПАРІС-НА” 

договору оренди землі по вул. Віктора Френчка, 17-а” (додається).  

 

Колюка О.С.: 

Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про поновлення ФОП Обійдихаті С.П. договору оренди земельної ділянки по 

вул. Андріївській (біля автостоянки по вул. Андріївській, 16-а)”. Проєкт 

рішення за реєстраційним № 2246.  

 

Лунгол Р.С. озвучив рекомендацію постійної комісії міської ради з питань 

екології, земельних відносин та комунальної власності ‒ встановити строк 

оренди земельної ділянки на 5 років. 

 

Колюка О.С.: 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 2246 за основу і в 

цілому з урахуванням рекомендації постійної комісії міської ради з питань 

екології, земельних відносин та комунальної власності. Хто за цю пропозицію, 

прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 22, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 8. 

 

Прийнято рішення № 2289 “Про поновлення ФОП Обійдихаті С.П. 

договору оренди земельної ділянки по вул. Андріївській  

(біля автостоянки по вул. Андріївській, 16-а)” (додається).  
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Колюка О.С.: 

Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про поновлення Плющенку В.О. договору оренди земельної ділянки по  

вул. Вокзальній (біля ‟Ексімбанку”)”. Проєкт рішення за реєстраційним  

№ 2205.  

 

Лунгол Р.С. поінформував, що зазначена у проєкті рішення земельна 

ділянка вільна від забудови. На цій земельній ділянці знаходиться тимчасова 

споруда для ведення підприємницької діяльності. Заявник звернувся в межах 

укладеного договору з метою його поновлення. На запитання депутатки 

Ковальової-Алокілі О.А. (голови фракції ПОЛІТИЧНОЇ ПАРТІЇ ‟СЛУГА 

НАРОДУ”, членкині депутатської групи ‟Міжфракційне депутатське 

об’єднання ‟РІВНІ МОЖЛИВОСТІ”) пояснив, що строк дії паспорта 

прив’язки тимчасової споруди спливає разом зі строком дії договору оренди 

земельної ділянки. Відзначив, що проєкт рішення погоджений постійною 

комісією міської ради з питань екології, земельних відносин та комунальної 

власності.  

 

Яремчук В.С., депутатка міської ради (фракція Політичної партії 

‟ЄВРОПЕЙСЬКА СОЛІДАРНІСТЬ”, членкиня депутатської групи 

‟Міжфракційне депутатське об’єднання ‟РІВНІ МОЖЛИВОСТІ”), як голова 

постійної комісії міської ради з питань екології, земельних відносин та 

комунальної власності пояснила позицію комісії. 

 

Ковальова-Алокілі О.А. зауважила, що Положенням про порядок 

розміщення тимчасових споруд для провадження підприємницької діяльності 

на території Кропивницької міської територіальної громади передбачена 

можливість укладати договори на право користування місцем для 

розташування тимчасової споруди для провадження підприємницької 

діяльності та сплачувати іншу суму податку. 

 

Яремчук В.С. запропонувала задовольнити звернення заявника та 

підтримати проєкт рішення № 2205 в цілому. 

 

Колюка О.С.: 

Чи є ще запитання, пропозиції? Немає. 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 2205 за основу і в 

цілому. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 24, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 6. 
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Прийнято рішення № 2290 “Про поновлення Плющенку В.О. 

договору оренди земельної ділянки по вул. Вокзальній  

(біля ‟Ексімбанку”)” (додається).  

 

Колюка О.С.: 

Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про поновлення Ковальовій С.А. договору оренди земельної ділянки по  

вул. Лінія 5-а, 28-д”. Проєкт рішення за реєстраційним № 2258.  

Чи є необхідність у доповіді, запитання, пропозиції? Немає. 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 2258 за основу і в 

цілому. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 23, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 7. 

 

Прийнято рішення № 2291 “Про поновлення Ковальовій С.А. 

договору оренди земельної ділянки по вул. Лінія 5-а, буд. 28-д” 

(додається).  

 

Колюка О.С.: 

Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про затвердження Вараві А.І. проєкту землеустрою щодо відведення 

земельної ділянки в оренду по вул. Бобринецький шлях, 56-в”. Проєкт рішення 

за реєстраційним № 2204.  

Чи є необхідність у доповіді, запитання, пропозиції? Немає. 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 2204 за основу і в 

цілому. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 23, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 7. 

 

Прийнято рішення № 2292 “Про затвердження Вараві А.І. проєкту 

землеустрою щодо відведення земельної ділянки в оренду по                        

вул. Бобринецький шлях, 56-в” (додається).  

 

Колюка О.С.: 

Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про затвердження Вараві А.І. проєкту землеустрою щодо відведення 
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земельної ділянки в оренду по вул. Бобринецький шлях, 56-б”. Проєкт рішення 

за реєстраційним № 2203.  

Чи є необхідність у доповіді, запитання, пропозиції? Немає. 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 2203 за основу і в 

цілому. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 24, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 6. 

 

Прийнято рішення № 2293 “Про затвердження Вараві А.І. проєкту 

землеустрою щодо відведення земельної ділянки в оренду по                        

вул. Бобринецький шлях, 56-б” (додається).  

 

Колюка О.С.: 

Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про затвердження Полєтаєву С.І. проєкту землеустрою щодо відведення 

земельної ділянки в оренду по просп. Перемоги, 14-б”. Проєкт рішення за 

реєстраційним № 2255.  

Чи є необхідність у доповіді, запитання, пропозиції? Немає. 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 2255 за основу і в 

цілому. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 25, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 5. 

 

Прийнято рішення № 2294 “Про затвердження Полєтаєву С.І. 

проєкту землеустрою щодо відведення земельної ділянки в оренду по 

просп. Перемоги, 14-б” (додається).  

 

Колюка О.С.: 

Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про затвердження ГО КОХАБ ‟Дивограй” проєкту землеустрою щодо 

відведення земельної ділянки в оренду по вул. Острівській  

(між будинками № 2 та № 4)”. Проєкт рішення за реєстраційним № 2295.  

Чи є необхідність у доповіді, запитання, пропозиції? Немає. 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 2295 за основу і в 

цілому. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 
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Результати голосування: 

“за” – 25, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 5. 

 

Прийнято рішення № 2295 “Про затвердження  

ГО КОХАБ ‟Дивограй” проєкту землеустрою щодо відведення земельної 

ділянки в оренду по вул. Острівській (між будинками № 2 та № 4)” 

(додається).  

 

Колюка О.С.: 

Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про надання дозволів на розроблення проєкту землеустрою щодо  відведення 

земельної ділянки в оренду по вул. Великій Перспективній”. Проєкт рішення 

за реєстраційним № 2245.  

Чи є необхідність у доповіді, запитання, пропозиції? Немає. 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 2245 за основу і в 

цілому. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 
 

Результати голосування: 

“за” – 24, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 6. 

 

Прийнято рішення № 2296 “Про надання дозволів на розроблення  

проєкту землеустрою щодо відведення земельної ділянки в оренду по  

вул. Великій Перспективній” (додається).  

 

Колюка О.С.: 

Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про надання ТОВ ‟Кінотеатр Зоряний” дозволу на розроблення проєкту 

землеустрою щодо відведення земельної ділянки шляхом зміни цільового 

призначення по вул. Великій Перспективній, 27”. Проєкт рішення за 

реєстраційним № 2235.  

Чи є необхідність у доповіді, запитання, пропозиції? Немає. 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 2235 за основу і в 

цілому. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 25, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 5. 
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Прийнято рішення № 2297 “Про надання ТОВ ‟Кінотеатр Зоряний” 

дозволу на розроблення проєкту землеустрою щодо відведення  

земельної ділянки шляхом зміни цільового призначення по  

вул. Великій Перспективній, 27” (додається).  

 

Колюка О.С.: 

Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про надання ПП ‟БОСФОР-ЛЮКС” дозволу на розроблення проєкту 

землеустрою щодо відведення земельної ділянки в оренду по  

вул. Вокзальній, 39-ф”. Проєкт рішення за реєстраційним № 2240.  

 

Лунгол Р.С. відповів на запитання депутата Цертія О.М. (голови фракції 

політичної партії ‟Всеукраїнське об’єднання ‟Батьківщина”) щодо підстав 

для підготовки проєкту рішення № 2240. 

 

Яремчук В.С., депутатка міської ради (фракція Політичної партії 

‟ЄВРОПЕЙСЬКА СОЛІДАРНІСТЬ”, членкиня депутатської групи 

‟Міжфракційне депутатське об’єднання ‟РІВНІ МОЖЛИВОСТІ”), як голова 

постійної комісії міської ради з питань екології, земельних відносин та 

комунальної власності прокоментувала, що ситуація стосовно зазначеної у 

проєкті рішення земельної ділянки є неоднозначною: ділянка не є 

сформованою, кадастровий номер відсутній, але на ній розміщене майно, на 

яке є зареєстроване право власності, тому суб’єкт господарювання має 

сплачувати орендну плату. 

 

Колюка О.С.: 

Чи є ще запитання, пропозиції? Немає. 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 2240 за основу і в 

цілому. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 24, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 6. 

 

Прийнято рішення № 2298 “Про надання ПП ‟БОСФОР-ЛЮКС” 

дозволу на розроблення проєкту землеустрою щодо відведення земельної 

ділянки в оренду по вул. Вокзальній, 39-ф” (додається).  

 

Колюка О.С.: 

Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про надання Слинченку А.О. дозволу на розроблення проєкту землеустрою 
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щодо відведення земельної ділянки шляхом зміни цільового призначення по 

бульвару Студентському, 22-б”. Проєкт рішення за реєстраційним № 2241.  

Чи є необхідність у доповіді, запитання, пропозиції? Немає. 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 2241 за основу і в 

цілому. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 22, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 8. 

 

Прийнято рішення № 2299 “Про надання Слинченку А.О. дозволу на 

розроблення проєкту землеустрою щодо відведення земельної ділянки 

шляхом зміни цільового призначення по бульвару Студентському, 22-б” 

(додається).  

 

Колюка О.С.: 

Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про надання ПАТ ‟НВП ‟Радій” дозволу на розроблення проєкту 

землеустрою щодо відведення земельної ділянки шляхом зміни цільового 

призначення по вул. Героїв-рятувальників, 42”. Проєкт рішення за 

реєстраційним № 2237.  

Чи є необхідність у доповіді, запитання, пропозиції? Немає. 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 2237 за основу і в 

цілому. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 22, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 8. 

 

Прийнято рішення № 2300 “Про надання ПАТ ‟НВП ‟Радій” дозволу 

на розроблення проєкту землеустрою щодо відведення земельної ділянки 

шляхом зміни цільового призначення по вул. Героїв-рятувальників, 42” 

(додається).  

 

Колюка О.С.: 

Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про надання Мельниченко І.П. дозволу на розроблення проєкту  землеустрою 

щодо відведення земельної ділянки шляхом зміни цільового призначення по 

вул. Преображенській, 27-а”. Проєкт рішення за реєстраційним № 2253.  

Чи є необхідність у доповіді, запитання, пропозиції? Немає. 
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Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 2253 за основу і в 

цілому. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 24, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 2. 

 

Прийнято рішення № 2301 “Про надання Мельниченко І.П. дозволу 

на розроблення проєкту  землеустрою щодо відведення земельної ділянки 

шляхом зміни цільового призначення по вул. Преображенській, 27-а” 

(додається).  

 

Колюка О.С.: 

Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про надання Бєловій О.О. та Остроушко А.П. дозволу на розроблення 

проєкту землеустрою щодо відведення земельної ділянки в оренду  

по вул. Віктора Чміленка”. Проєкт рішення за реєстраційним № 2224.  

Чи є необхідність у доповіді, запитання, пропозиції? Немає. 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 2224 за основу і в 

цілому. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 24, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 1, 

“не голосували” – 5. 

 

Прийнято рішення № 2302 “Про надання Бєловій О.О. та  

Остроушко А.П. дозволу на розроблення проєкту землеустрою щодо 

відведення земельної ділянки в оренду по вул. Віктора Чміленка” 

(додається).  

 

Колюка О.С.: 

Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про надання Моспанову О.В. дозволу на розроблення проєкту землеустрою 

щодо відведення земельної ділянки в оренду шляхом зміни цільового 

призначення по вул. Севастопольській, 9-г”. Проєкт рішення за реєстраційним 

№ 2254.  

Чи є необхідність у доповіді, запитання, пропозиції? Немає. 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 2254 за основу і в 

цілому. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 
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Результати голосування: 

“за” – 26, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 4. 

 

Прийнято рішення № 2303 “Про надання Моспанову О.В. дозволу на 

розроблення проєкту землеустрою щодо відведення земельної  

ділянки в оренду шляхом зміни цільового призначення  

по вул. Севастопольській, 9-г” (додається).  

 

Колюка О.С.: 

Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про надання ПрАТ ‟Кіровоградобленерго” дозволу на розроблення проєкту 

землеустрою щодо відведення земельних ділянок в оренду по  

вул. Незалежності”. Проєкт рішення за реєстраційним № 2289.  

Чи є необхідність у доповіді, запитання, пропозиції? Немає. 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 2289 за основу і в 

цілому. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 25, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 5. 

 

Прийнято рішення № 2304 “Про надання  

ПрАТ ‟Кіровоградобленерго” дозволу на розроблення проєкту 

землеустрою щодо відведення земельних ділянок в оренду по  

вул. Незалежності” (додається).  

 

Колюка О.С.: 

Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про надання ПП ‟Дельта-Сервіс” дозволу на виготовлення технічної 

документації із землеустрою щодо встановлення (відновлення) меж земельної 

ділянки в натурі (на місцевості) для оформлення права оренди по  

вул. Леоніда Каденюка, 25”. Проєкт рішення за реєстраційним № 2290.  

Чи є необхідність у доповіді, запитання, пропозиції? Немає. 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 2290 за основу і в 

цілому. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 
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Результати голосування: 

“за” – 25, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 5. 

 

Прийнято рішення № 2305 “Про надання ПП ‟Дельта-Сервіс” 

дозволу на виготовлення технічної документації із землеустрою щодо 

встановлення (відновлення) меж земельної ділянки в натурі (на 

місцевості) для оформлення права оренди по вул. Леоніда Каденюка, 25” 

(додається).  

 

Колюка О.С.: 

Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про надання ТОВ ‟ДЮЙМ” дозволу на виготовлення технічної  

документації із землеустрою щодо встановлення (відновлення) меж земельної 

ділянки в натурі (на місцевості) для оформлення права оренди по  

вул. Холодноярській, 179-а”. Проєкт рішення за реєстраційним № 2286.  

 

Лунгол Р.С. пояснив суть питання. 

 

Колюка О.С.: 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 2286 за основу і в 

цілому. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 24, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 6. 

 

Прийнято рішення № 2306 “Про надання ТОВ ‟ДЮЙМ” дозволу на 

виготовлення технічної документації із землеустрою щодо встановлення 

(відновлення) меж земельної ділянки в натурі (на місцевості) для 

оформлення права  оренди по вул. Холодноярській, 179-а” (додається).  

 

Колюка О.С.: 

Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про надання ТОВ ‟Копілка” дозволу на розроблення проєкту  землеустрою 

щодо відведення земельної ділянки в оренду по пров. Цеховому, 4-г”. Проєкт 

рішення за реєстраційним № 2152.  

 

Лунгол Р.С. відповів на запитання депутата Рубана В.В.  

(фракція Політичної партії ‟ЄВРОПЕЙСЬКА СОЛІДАРНІСТЬ”). Пояснив 
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співвідношення площі земельної ділянки та нерухомого майна, розміщеного на 

ній, поінформував про особливості конфігурації цієї земельної ділянки. 

На прохання депутата Шамардіна О.С. (голови фракції Політичної 

партії ‟Рідне місто”) надав детальну інформацію щодо площі земельної 

ділянки та майна, розмішеного на ній. 

 

Ковальова-Алокілі О.А., депутатка міської ради (голова фракції 

ПОЛІТИЧНОЇ ПАРТІЇ ‟СЛУГА НАРОДУ”, членкиня депутатської групи 

‟Міжфракційне депутатське об’єднання ‟РІВНІ МОЖЛИВОСТІ”), 

прокоментувала, що особливості конфігурації зазначеної у проєкті рішення 

земельної ділянки пов’язані з іншою земельною ділянкою, зображеною на 

схемі, яка відведена під залізницю. Закликала депутатів підтримати проєкт 

рішення № 2152. 

 

Колюка О.С.: 

Чи є необхідність у доповіді, запитання, пропозиції? Немає. 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 2152 за основу і в 

цілому. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 15, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 6, 

“не голосували” – 9. 

Не прийнято (переголосовано). 

 

Колюка О.С.: 

Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про надання дозволу на проведення експертної грошової оцінки земельної 

ділянки по вул. Лінія 10-а, 54-а”. Проєкт рішення за реєстраційним № 2287.  

Чи є необхідність у доповіді, запитання, пропозиції? Немає. 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 2287 за основу і в 

цілому. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 25, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 5. 

 

Прийнято рішення № 2307 “Про надання дозволу на проведення 

експертної грошової оцінки земельної ділянки по вул. Лінія 10-а,  

буд. 54-а” (додається).  
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Колюка О.С.: 

Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про надання дозволу на проведення експертної грошової оцінки земельної 

ділянки по пров. Сухомлинського, 30”. Проєкт рішення за реєстраційним  

№ 2288.  

 

Лунгол Р.С. відповів на запитання депутата Цертія О.М.  

(фракція політичної партії ‟Всеукраїнське об’єднання ‟Батьківщина”) щодо 

об’єкта нерухомого майна, розташованого на земельній ділянці. 

 

Колюка О.С.: 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 2288 за основу і в 

цілому. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 26, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 4. 

 

Прийнято рішення № 2308 “Про надання дозволу на  

проведення експертної грошової оцінки земельної ділянки по                                                  

пров. Сухомлинського, 30” (додається).  

 

Колюка О.С.: 

Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про надання дозволу на проведення експертної грошової оцінки земельної 

ділянки по вул. Вокзальній, 31-л”. Проєкт рішення за реєстраційним № 2176.  

Чи є необхідність у доповіді, запитання, пропозиції? Немає. 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 2176 за основу і в 

цілому. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 26, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 4. 

 

Прийнято рішення № 2309 “Про надання дозволу на проведення 

експертної грошової оцінки земельної ділянки по вул. Вокзальній, 31-л” 

(додається).  

 

Колюка О.С.: 

Шановні колеги, колежанки! 
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Залишилось розглянути вісім питань порядку денного. Також  

29 жовтня 2024 року заплановано проведення наступного засідання дев’ятої 

сесії. 

Які будуть пропозиції? 

Надійшла пропозиція розглянути всі питання, включені до порядку 

денного, сьогодні та окремо зібратися 29 жовтня 2024 року. Не буде інших 

пропозицій? Немає. 

Розглядаємо питання “Про продаж ТОВ ‟В.Р. Трак Шина”  

земельної ділянки несільськогосподарського призначення по  

вул. Петра Григоренка, 1-а”. Проєкт рішення за реєстраційним № 2242.  

Чи є необхідність у доповіді, запитання, пропозиції? Немає. 

 

Рубан В.В., депутат міської ради (фракція Політичної партії 

‟ЄВРОПЕЙСЬКА СОЛІДАРНІСТЬ”), заявив про конфлікт інтересів та 

повідомив, що не братиме участі у голосуванні. 

Колюка О.С.: 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 2242 за основу і в 

цілому. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 24, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 6. 

 

Прийнято рішення № 2310 “Про продаж ТОВ ‟В.Р. Трак Шина”  

земельної ділянки несільськогосподарського призначення по  

вул. Петра Григоренка, 1-а” (додається).  

 

Колюка О.С.: 

Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про продаж ПП ‟ФОРТ-2004” земельної ділянки несільськогосподарського 

призначення по вул. Михайлівській, 82-а”. Проєкт рішення за реєстраційним 

№ 2225.  

Чи є необхідність у доповіді, запитання, пропозиції? Немає. 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 2225 за основу і в 

цілому. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 26, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 4. 
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Прийнято рішення № 2311 “Про продаж ПП ‟ФОРТ-2004”  

земельної ділянки несільськогосподарського призначення по  

вул. Михайлівській, 82-а” (додається).  

 

Колюка О.С.: 

Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про продаж ТОВ ‟Імпорт” земельної ділянки несільськогосподарського 

призначення по вул. В’ячеслава Чорновола, 50-а”. Проєкт рішення за 

реєстраційним № 2244.  

 

Лунгол Р.С. на прохання депутатки Ковальової-Алокілі О.А. (голови 

фракції ПОЛІТИЧНОЇ ПАРТІЇ ‟СЛУГА НАРОДУ”, членкині депутатської 

групи ‟Міжфракційне депутатське об’єднання ‟РІВНІ МОЖЛИВОСТІ”) 

пояснив суть питання. 

 

Колюка О.С.: 

Чи є ще запитання? Немає. 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 2244 за основу і в 

цілому. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 26, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 4. 

 

Прийнято рішення № 2312 “Про продаж ТОВ ‟Імпорт”  

земельної ділянки несільськогосподарського призначення по  

вул. В’ячеслава Чорновола, 50-а” (додається).  

 

Колюка О.С.: 

Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про продаж Куцовій Л.С. земельної ділянки несільськогосподарського 

призначення по вул. Великій Перспективній, 11-б”. Проєкт рішення за 

реєстраційним № 2243.  

Чи є необхідність у доповіді, запитання, пропозиції? Немає. 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 2243 за основу і в 

цілому. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 25, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 5. 
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Прийнято рішення № 2313 “Про продаж Куцовій Л.С.  

земельної ділянки несільськогосподарського призначення по  

вул. Великій Перспективній, 11-б” (додається).  

 

Колюка О.С.: 

Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про затвердження земельної ділянки в межах вулиць Андріївської,  

Миколи Садовського та Павла Рябкова, право оренди на яку набувається на 

аукціоні”. Проєкт рішення за реєстраційним № 2238.  

 

Лунгол Р.С. на прохання депутата Цертія О.М. (голови фракції 

політичної партії ‟Всеукраїнське об’єднання ‟Батьківщина”) поінформував 

по суті питання. Відповів на запитання депутата Бєжана М.М.  

(фракція ПОЛІТИЧНОЇ ПАРТІЇ ‟СЛУГА НАРОДУ”). Пояснив, що процес 

розгляду на засіданнях сесії міської ради питань щодо надання права оренди 

на земельні ділянки шляхом проведення аукціонів поновлено. 

 

Колюка О.С.: 

Чи є ще запитання, пропозиції? Немає. 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 2238 за основу і в 

цілому. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 25, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 5. 

 

Прийнято рішення № 2314 “Про затвердження земельної ділянки в 

межах вулиць Андріївської, Миколи Садовського та Павла Рябкова, 

право оренди на яку набувається на аукціоні” (додається).  

 

Колюка О.С.: 

Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про затвердження земельної ділянки по вул. Першій Виставковій  

(за облавтодором), с-ще Нове, право оренди на яку набувається на аукціоні”. 

Проєкт рішення за реєстраційним № 2206.  

 

Лунгол Р.С. пояснив суть питання. 

 

Колюка О.С.: 

Чи є запитання, пропозиції? Немає. 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 2206 за основу і в 

цілому. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 



60 
 

 

Результати голосування: 

“за” – 25, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 5. 

 

Прийнято рішення № 2315 “Про затвердження земельної ділянки  

по вул. Першій Виставковій (за облавтодором), с-ще Нове,                         

право оренди на яку набувається на аукціоні” (додається).  

 

Колюка О.С.: 

Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про затвердження земельної ділянки по вул. Дніпровській, право власності 

на яку набувається на аукціоні”. Проєкт рішення за реєстраційним № 2260.  

Чи є необхідність у доповіді, запитання, пропозиції? Немає. 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 2260 за основу і в 

цілому. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 25, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 5. 

 

Прийнято рішення № 2316 “Про затвердження земельної ділянки  

по вул. Дніпровській, право власності на яку набувається на аукціоні” 

(додається).  

 

Колюка О.С.: 

Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про затвердження технічної документації із землеустрою щодо 

інвентаризації земель по вул. Любомира Гузара, 68”. Проєкт рішення за 

реєстраційним № 2257.  

Чи є необхідність у доповіді, запитання, пропозиції? Немає. 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 2257 за основу і в 

цілому. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 23, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 7. 
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Прийнято рішення № 2317 “Про затвердження технічної 

документації із землеустрою щодо інвентаризації земель по  

вул. Любомира Гузара, 68” (додається).  

 

Цертій О.М., депутат міської ради (голова фракції політичної партії 

‟Всеукраїнське об’єднання ‟Батьківщина”), запропонував повернутися до 

голосування відносно проєкту рішення № 2152 ‟Про надання ТОВ ‟Копілка” 

дозволу на розроблення проєкту землеустрою щодо відведення земельної 

ділянки в оренду по пров. Цеховому, 4-г”. Пояснив конфігурацію земельної 

ділянки, яка викликала запитання та обговорення. Звернув увагу, що ця 

частина сформована саме таким чином у зв’язку з тим, що поруч 

розташовані залізничні колії, землю під якими заявник не може оформити в 

оренду, так як це суперечитиме чинному законодавству. 

 

Колюка О.С.: 

Надійшла пропозиція від депутата Цертія О.М. повернутися до 

голосування відносно проєкту рішення № 2152 ‟Про надання ТОВ ‟Копілка” 

дозволу на розроблення проєкту землеустрою щодо відведення земельної 

ділянки в оренду по пров. Цеховому, 4-г”. Хто за цю пропозицію, прошу 

голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 22, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 8. 

Прийнято. 

 

 

Колюка О.С.: 

Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про надання ТОВ ‟Копілка” дозволу на розроблення проєкту землеустрою 

щодо відведення земельної ділянки в оренду по пров. Цеховому, 4-г”. Проєкт 

рішення за реєстраційним № 2152.  

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 2152 за основу і в 

цілому. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 23, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 7. 
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Прийнято рішення № 2318 “Про надання ТОВ ‟Копілка” дозволу на 

розроблення проєкту землеустрою щодо відведення земельної ділянки  

в оренду по пров. Цеховому, 4-г” (додається).  

 

Колюка О.С.: 

Шановні колеги, колежанки! 

Чи є бажаючі виступити з питання ‟Різне”? 

 

Шановні депутати, депутатки! 

Всі питання, включені до порядку денного на двадцять шостому засіданні 

дев’ятої сесії Кропивницької міської ради восьмого скликання, розглянуті. 

Пропоную завершити двадцять шосте засідання дев’ятої сесії.  

Дякую усім за роботу. 

 

Наступне пленарне засідання відбудеться 29 жовтня 2024 року о 10.00. 

Прошу всіх депутатів, депутаток бути присутніми.  

 

 

 

Секретар міської ради       Олег КОЛЮКА 

 
 


	Шановні депутати, депутатки!
	На двадцять шосте засідання дев’ятої сесії міської ради прибуло та зареєструвалося 22 депутата, депутатки. Відсутні 21. Кворум, необхідний для початку проведення засідання сесії, є.
	Розпочинаємо роботу.
	Депутати, депутатки та присутні вшанували хвилиною мовчання пам'ять загиблих кропивничан: старшого солдата Голода Олександра Олеговича, солдата Пустильнікова Олександра Володимировича, та всіх українських захисників, захисниць, мирних співгромадян, як...
	Відповідно до вимог Регламенту міської ради секретар міської ради надав слово громадянину міста Орєшкову Геннадію Миколайовичу, який записався на виступ.
	Орєшков Г.М. висловив зауваження щодо відсутності з боку депутатів, депутаток контролю за роботою виконавчих органів міської ради. Порушив питання щодо адміністрування послуги з управління побутовими відходами. Запропонував депутатам, депутаткам, як п...
	Звернувся до керівника Кропивницької окружної прокуратури Кіровоградської області Рубана В.В. з проханням перевірити, чи враховані інтереси міської територіальної громади у рішеннях, прийнятих міською радою.
	Шановні колеги, колежанки!
	Переходимо до розгляду питань порядку денного.
	Перше питання ‒ ‟Про депутатські запити депутатів/депутаток міської ради”.
	Повідомляю, що попередньо зареєстрованих депутатських запитів немає. Якщо у депутатів, депутаток є запити, прошу їх оголосити. Немає.
	Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного –  ‟Про інформацію керівника Кропивницької окружної прокуратури Кіровоградської області про результати діяльності на території міста Кропивницького за І півріччя 2024 року”. Доповідач Рубан В.В...
	Рубан В.В. зачитав інформацію про результати діяльності Кропивницької окружної прокуратури Кіровоградської області на території міста Кропивницького за І півріччя 2024 року (додається).
	На прохання депутатки Ковальової-Алокілі О.А. (голови фракції ПОЛІТИЧНОЇ ПАРТІЇ ‟СЛУГА НАРОДУ”, членкині депутатської групи ‟Міжфракційне депутатське об’єднання ‟Рівні можливості”) поінформував про результати опрацювання депутатського звернення щодо п...
	Пропоную інформацію керівника Кропивницької окружної прокуратури Кіровоградської області Рубана В.В. взяти до відома та прийняти проєкт рішення ‟Про інформацію керівника Кропивницької окружної прокуратури Кіровоградської області про результати діяльно...
	Результати голосування:
	“за” – 26,
	“проти” – 0,
	“утримались” – 0,
	“не голосували” – 3.
	Прийнято рішення № 2225 “Про інформацію керівника Кропивницької окружної прокуратури Кіровоградської області про результати діяльності на території міста Кропивницького  за І півріччя 2024 року” (додається).
	Рубан В.В. звернувся до керівництва Кропивницької міської ради щодо оперативного, якісного розгляду та своєчасного надання відповідей на запити прокуратури, які мають на меті захист інтересів представників Кропивницької міської територіальної громади.
	Прийнято рішення № 2226 “Про внесення змін до рішення Кропивницької міської ради від 19 грудня 2023 року № 1761 ‟Про бюджет Кропивницької міської територіальної громади на 2024 рік” (додається).
	Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 2264 за основу і в цілому без обговорення. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати.
	Проєкт рішення міської ради № 2264 та рішення № 2227 не підлягають оприлюдненню.
	Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 2265 за основу і в цілому без обговорення. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати.
	Проєкт рішення міської ради № 2265 та рішення № 2228 не підлягають оприлюдненню.
	Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 2299 за основу і в цілому без обговорення. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати.
	Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 2259 (доопрацьований) за основу і в цілому без обговорення. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати.
	Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 2274 за основу і в цілому без обговорення. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати.
	Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 2283 за основу і в цілому без обговорення. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати.
	Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 2282 за основу і в цілому без обговорення. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати.
	Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 2280 за основу і в цілому. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати.
	Макарук О.О. відповіла на запитання депутатки Ковальової-Алокілі О.А. (голови фракції ПОЛІТИЧНОЇ ПАРТІЇ ‟СЛУГА НАРОДУ”, членкині депутатської групи ‟Міжфракційне депутатське об’єднання  ‟Рівні можливості”) щодо звітності керівників комунальних некомер...
	Колюка О.С. додав, що фінансові плани керівників комунальних некомерційних підприємств затверджуються виконавчим комітетом. Також керівники лікувальних закладів звітують про свою діяльність Національній службі здоров’я України.
	Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 2281 за основу і в цілому без обговорення. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати.
	Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 2298 за основу і в цілому без обговорення. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати.
	Інформація в розміщених на офіційному сайті міської ради проєкті рішення № 2298 та рішенні № 2236 частково закрита.
	Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 2266 за основу і в цілому без обговорення. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати.
	Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 2272 за основу і в цілому без обговорення. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати.
	Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 2297 за основу і в цілому без обговорення. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати.
	Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 2306 (доопрацьований) за основу і в цілому без обговорення. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати.
	Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 2269 за основу і в цілому без обговорення. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати.
	Інформація в розміщених на офіційному сайті міської ради проєкті рішення № 2269 та рішенні № 2241 частково закрита.
	Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 2270 за основу і в цілому без обговорення. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати.
	Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 2301 за основу і в цілому без обговорення. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати.
	Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 2302 за основу і в цілому без обговорення. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати.
	Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 2303 за основу і в цілому без обговорення. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати.
	Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 2304 за основу і в цілому без обговорення. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати.
	Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 2233 за основу і в цілому без обговорення. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати.
	Проходить реєстрація депутатів/депутаток міської ради за допомогою електронної системи голосування ‟Рада-В”.
	Надійшла пропозиція повернутися до голосування відносно проєкту рішення № 2233 “Про внесення змін до рішення Кропивницької міської ради від 25 листопада 2021 року № 941 ‟Про затвердження Програми реалізації вимог Закону України ‟Про адміністративні по...
	Ставлю на голосування пропозицію прийняти проєкт рішення № 2233 “Про внесення змін до рішення Кропивницької міської ради  від 25 листопада 2021 року № 941 ‟Про затвердження Програми реалізації вимог Закону України ‟Про адміністративні послуги” на 2022...
	Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 2271 за основу і в цілому без обговорення. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати.
	Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 2268 за основу і в цілому без обговорення. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати.
	Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 2292 за основу і в цілому. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати.
	Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 2293 за основу і в цілому без обговорення. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати.
	Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 2305 за основу і в цілому без обговорення. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати.
	Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 2263 за основу і в цілому без обговорення. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати.
	Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 2273 за основу і в цілому. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати.
	Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 2300 за основу і в цілому. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати.
	Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 2261 за основу і в цілому без обговорення. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати.
	Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 2231 за основу і в цілому. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати.
	Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 2262 за основу і в цілому без обговорення. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати.
	Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 2291 за основу і в цілому з доповненням. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати.
	Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 2232 за основу і в цілому без обговорення. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати.
	Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 2256 за основу і в цілому без обговорення. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати.
	Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 2296 за основу і в цілому без обговорення. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати.
	Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 2307 за основу і в цілому без обговорення. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати.
	Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 2317 за основу і в цілому без обговорення. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати.
	Колюка О.С.:
	Переходимо до блоку питань щодо регулювання земельних відносин.
	Проєкти рішень підготовлені департаментом містобудування та земельних ресурсів, погоджені постійною комісією міської ради з питань екології, земельних відносин та комунальної власності.
	Рішення приймаються більшістю голосів від загального складу ради, тобто 22.
	Доповідач Лунгол Р.С., директор департаменту містобудування та земельних ресурсів – головний архітектор міста, коротко надає роз’яснення щодо проєктів рішень з демонстрацією картографічних матеріалів та озвучує рекомендації профільної постійної комісі...
	Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 2157 за основу і в цілому. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати.
	Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 2100 за основу і в цілому. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати.
	Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 2194 за основу і в цілому. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати.
	Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 2175 за основу і в цілому. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати.
	Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 2139 за основу і в цілому без обговорення. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати.
	Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 2126 за основу і в цілому. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати.
	Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 2251 за основу і в цілому. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати.
	Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 2252 за основу і в цілому. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати.
	Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 2218 за основу і в цілому. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати.
	Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 2217 за основу і в цілому. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати.
	Проходить реєстрація депутатів/депутаток міської ради за допомогою електронної системи голосування ‟Рада-В”. (1)
	Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 2284 за основу і в цілому. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати.
	Надійшла пропозиція повернутися до голосування відносно проєкту рішення № 2284 “Про надання Вишневському І.А. дозволу на розроблення проєкту землеустрою щодо відведення земельної ділянки по  вул. Миколи Амосова, 22”. Хто за цю пропозицію, прошу голосу...
	Ставлю на голосування пропозицію прийняти проєкт рішення № 2284 “Про надання Вишневському І.А. дозволу на розроблення проєкту землеустрою щодо відведення земельної ділянки по вул. Миколи Амосова, 22” за основу і в цілому. Хто за цю пропозицію, прошу г...
	Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 1927 за основу і в цілому. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати.
	Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 2276 за основу і в цілому. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати.
	Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 1952 за основу і в цілому. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати.
	Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 2055 за основу і в цілому. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати.
	Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 2189 за основу і в цілому. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати.
	Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 2249 за основу і в цілому. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати.
	Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 2250 за основу і в цілому. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати.
	Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 2188 за основу і в цілому. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати.
	Надійшла пропозиція проєкт рішення № 896 (доопрацьований)  “Про надання Івахну Ю.М. дозволу на розроблення проєкту  землеустрою щодо відведення земельної ділянки по вул. Михайлівській,  гараж 49-д” зняти з розгляду та відправити на доопрацювання. Хто ...
	Надійшла пропозиція проєкт рішення № 895 (доопрацьований)  “Про надання Івахну І.Ю. дозволу на розроблення проєкту землеустрою  щодо відведення земельної ділянки по вул. Михайлівській,  гараж 49-г” зняти з розгляду та відправити на доопрацювання. Хто ...
	Пропоную прийняти проєкт рішення № 27 (доопрацьований) за основу і в цілому з технічною правкою, а саме з урахуванням перейменування  вулиці Олексія Єгорова на вулицю Ігоря Замоцького (рішення міської  ради № 2255). Хто за цю пропозицію, прошу голосув...
	Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 2193 за основу і в цілому. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати.
	Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 1109 (доопрацьований) за основу і в цілому. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати.
	Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 2236 за основу і в цілому. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати.
	Лунгол Р.С. озвучив рекомендацію постійної комісії міської ради з питань екології, земельних відносин та комунальної власності ‒ встановити строк оренди земельної ділянки на 10 років.
	Колюка О.С.: (1)
	Лунгол Р.С. озвучив рекомендацію постійної комісії міської ради з питань екології, земельних відносин та комунальної власності ‒ встановити строк оренди земельної ділянки на 5 років.
	Колюка О.С.: (2)
	Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 2205 за основу і в цілому. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати.
	Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 2258 за основу і в цілому. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати.
	Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 2204 за основу і в цілому. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати.
	Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 2203 за основу і в цілому. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати.
	Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 2255 за основу і в цілому. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати.
	Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 2295 за основу і в цілому. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати.
	Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 2245 за основу і в цілому. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати.
	Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 2235 за основу і в цілому. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати.
	Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 2240 за основу і в цілому. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати.
	Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 2241 за основу і в цілому. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати.
	Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 2237 за основу і в цілому. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати.
	Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 2253 за основу і в цілому. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати.
	Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 2224 за основу і в цілому. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати.
	Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 2254 за основу і в цілому. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати.
	Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 2289 за основу і в цілому. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати.
	Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 2290 за основу і в цілому. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати.
	Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 2286 за основу і в цілому. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати.
	Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 2152 за основу і в цілому. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати.
	Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 2287 за основу і в цілому. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати.
	Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 2288 за основу і в цілому. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати.
	Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 2176 за основу і в цілому. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати.
	Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 2242 за основу і в цілому. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати.
	Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 2225 за основу і в цілому. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати.
	Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 2244 за основу і в цілому. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати.
	Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 2243 за основу і в цілому. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати.
	Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 2238 за основу і в цілому. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати.
	Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 2206 за основу і в цілому. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати.
	Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 2260 за основу і в цілому. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати.
	Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 2257 за основу і в цілому. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати.
	Цертій О.М., депутат міської ради (голова фракції політичної партії ‟Всеукраїнське об’єднання ‟Батьківщина”), запропонував повернутися до голосування відносно проєкту рішення № 2152 ‟Про надання ТОВ ‟Копілка” дозволу на розроблення проєкту землеустрою...
	Надійшла пропозиція від депутата Цертія О.М. повернутися до голосування відносно проєкту рішення № 2152 ‟Про надання ТОВ ‟Копілка” дозволу на розроблення проєкту землеустрою щодо відведення земельної ділянки в оренду по пров. Цеховому, 4-г”. Хто за цю...
	Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 2152 за основу і в цілому. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. (1)
	Колюка О.С.: (3)
	Шановні колеги, колежанки! (1)
	Чи є бажаючі виступити з питання ‟Різне”?
	Шановні депутати, депутатки! (1)
	Всі питання, включені до порядку денного на двадцять шостому засіданні дев’ятої сесії Кропивницької міської ради восьмого скликання, розглянуті.
	Пропоную завершити двадцять шосте засідання дев’ятої сесії.
	Дякую усім за роботу.
	Наступне пленарне засідання відбудеться 29 жовтня 2024 року о 10.00. Прошу всіх депутатів, депутаток бути присутніми.
	Секретар міської ради       Олег КОЛЮКА

